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                         Protokół Nr XXXIV/2010 
                        z Sesji Rady Gminy Darłowo 
                       z dnia  7 lipca  2010 roku 
             - sala konferencyjna Urzędu Gminy Darłowo 
 
            Przewodniczący Rady Gminy p. Władysław 
Krakowiak o godzinie 10°° otworzył Sesję i po powitaniu 
radnych i gości oświadczył, Ŝe zgodnie z listą obecności 
aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, co 
wobec ustawowego składu rady wynoszącego 15 osób – 
stanowi quorum pozwalające na podejmowanie 
prawomocnych uchwał. 
 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1. 
  

                                                
Ponadto w sesji udział wzięli: 
• Pan Franciszek Kupracz – Wójt Gminy Darłowo 
• Pani Iwona Kowalska – p.o. Sekretarz Gminy Darłowo 
• Pani Krystyna Kisielewska – Skarbnik Gminy 
• Pani Małgorzata Ejsmont  – Radca Prawny 
• Pani Anna Mucke  – w zastępstwie  Kierownika  Gminnego 

Ośrodka Pomocy Społecznej w Darłowie 
• Pan Tadeusz Bierniukiewicz – Koordynator Samorządowy, 

Radny Rady Powiatu Sławieńskiego 
• Pan Jan Krawczuk – Wicemarszałek Województwa 

Zachodniopomorskiego 
• Pan Jarosław Rzepa – Dyrektor Wydziału Rolnictwa i Ochrony 

Środowiska Urzędu Marszałkowskiego w Szczecinie. 
• Pan Cezary Szeliga – Dyrektor Rozwoju Wydziału Programów 

Rozwoju Obszarów Wiejskich Urzędu Marszałkowskiego.  
 

 
Lista obecności zaproszonych gości stanowi załącznik Nr 2 do niniejszego 
protokołu. 
                                                           

                                                                                                           
Lista obecności sołtysów stanowi załącznik Nr 3 do niniejszego protokołu. 
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Na Sekretarza powołano radnego Jana Fraszko. W głosowaniu wzięło udział 
15 radnych, głosując  następująco: 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0  
głosów  „wstrzymujących  się”. 
 
Na protokolantkę Przewodniczący powołał p. ElŜbietę Koralewską-Winiarek. 
 
 
Wicemarszałek Województwa Zachodniopomorskiego p. Jan Krawczuk 
powiedział m.in., Ŝe właśnie mija 20-lecie samorządu terytorialnego. W tym 
czasie przeprowadzonych było wiele reform, ale ta najwyŜej oceniana to 
reforma samorządu terytorialnego. Reforma wpływa na rozwój kraju, 
województw, powiatów i gmin. KaŜda wyremontowana świetlica,  zrobiona 
droga  czy inna inwestycja regionalna składają się na rozwój Polski. Wielkie 
tysiące radnych, sołtysów, aktywistów stoją za tymi inwestycjami. 
  
Wicemarszałek Województwa Zachodniopomorskiego p. Jan Krawczuk 
w imieniu Zarządu Województwa Zachodniopomorskiego w uznaniu 
zasług dla rozwoju regionu nadał: 
• Panu Franciszkowi Kupraczowi – Wójtowi Gminy Darłowo 
• Pani Zofii Krakowiak – Sołtys Sołectwa Kopań 
SREBRNĄ ODZNAKĘ HONOROWĄ GRYFA ZACHODNIOPOMORSKIEGO. 
 
 
Gratulacje odznaczonym złoŜyli radni i sołtysi Gminy Darłowo. 

 
Ad.1.3.Ustalenie  porządku obrad. 
                                         
Proponowany porządek obrad radni otrzymali wraz z 
zawiadomieniami  na  XXXIV  Sesję Rady Gminy Darłowo( zał. Nr  4). 

 
Wójt Gminy Darłowo p. Franciszek Kupracz zawnioskował o wprowadzenie do 
porządku obrad następujących projektów uchwał: 
 

• projekt uchwały w sprawie zmiany Statutu Gminy Darłowo. DRUK NR 
53/2010. 

 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych, głosując następująco: 15 głosów „za”, 0 
głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 
  
• projekt uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Darłowo do Stowarzyszenia 

pod nazwą „Zachodniopomorska Sieć Teleinformatyczna”. DRUK NR 
54/2010. 

 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych, głosując następująco: 15 głosów „za”, 0 
głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 
 
• projekt uchwały w sprawie sprzedaŜy nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Darłowo (dot. dz. nr 79/1 w Rusku). DRUK NR 55/2010. 
 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych, głosując następująco: 15 głosów „za”, 0 
głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 
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• projekt uchwały w sprawie sprzedaŜy nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Darłowo (dot. dz. nr 120/21 w Bobolinie). DRUK NR 56/2010. 
 
 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych, głosując następująco: 15 głosów „za”, 0 
głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 

 
 
• projekt uchwały w sprawie sprzedaŜy nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy Darłowo (dot. dz. nr 120/1 w Dąbkach). DRUK NR 57/2010. 
 
 
W głosowaniu wzięło udział 15 radnych, głosując następująco: 15 głosów „za”, 0 
głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 
 
W związku z powyŜszym Przewodniczący Rady Gminy Darłowo p. Władysław 
Krakowiak przedstawił poniŜszy porządek obrad: 
1.Sprawy organizacyjne: 

1.1.Otwarcie sesji. 
1.2. Stwierdzenie quorum. 
1.3.Ustalenie  porządku obrad. 
1.4.Przyjęcie protokołu   z XXXIII sesji V kadencji Rady Gminy     
Darłowo z dnia  29 kwietnia  2010  roku. 
 

2.Informacja Wójta Gminy Darłowo:  

• o działalności w okresie między sesjami wraz z podaniem 
aktualnej sytuacji finansowej gminy. 

 
3.    Informacja Wójta Gminy Darłowo: 

• o realizacji uchwał Rady Gminy  Darłowo między sesjami. 
        
4.Interpelacje Radnych.                                         
                                                                                               
5. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski  zgłoszone na XXXIII  sesji   
Rady   Gminy    Darłowo oraz w okresie między sesjami.                                    
 
6.   Informacja Przewodniczącego o działaniach komisji Rady    Gminy    
      Darłowo. 
 
7.  CZAS DLA SAMORZĄDU. 
                                
                                                                                    
8. INFORMACJA WÓJTA GMINY DARŁOWO O SPRZEDAśY DZIAŁEK ZA I     
    PÓŁROCZE 2010 ROKU.  
 
9.Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budŜecie Gminy Darłowo na 2010 rok.      
   DRUK NR 39/2010.  
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10. Podjęcie uchwały w sprawie  określenia zakresu i formy informacji o przebiegu      
      wykonania budŜetu Gminy Darłowo za I-sze półrocze. DRUK NR 40/2010. 
 
11.Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaŜy nieruchomości stanowiącej własność     
     Gminy Darłowo (dot. dz. nr geodez. 62 w Gleźnowie). DRUK NR 41/2010. 
 
12. Podjęcie uchwały w sprawie upowaŜnienia Wójta Gminy Darłowo do nabycia     
      nieruchomości (dot. dz. nr geodez. 116/2 w Zakrzewie). DRUK NR 42/2010. 
 
13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXIX/400/2009 Rady Gminy     
      Darłowo z dnia 27 listopada 2009 roku w sprawie sprzedaŜy nieruchomości     
      stanowiącej własność Gminy Darłowo (dot. lokalu uŜytkowego na dz. nr geodez.     
     357/3 w JeŜyczkach). DRUK NR  43/2010. 
 
14. Podjęcie uchwały w sprawie zamiany nieruchomości gruntowej stanowiącej     
      własność Gminy Darłowo na nieruchomość gruntową stanowiącą własność     
      Skarbu Państwa dot. dz. nr 300/2 w Starym Jarosławiu oraz dz. nr 45, 166/2,    
     195 w Kowalewicach). DRUK NR 44/2010. 
 
15. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazw ulic w miejscowości Rusko. DRUK      
      NR 45/2010. 
 
16. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wymagań jakie powinien spełniać     
      przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie      
      działalności w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli      
      nieruchomości, opróŜniania zbiorników bezodpływowych i transportu     
      nieczystości ciekłych na terenie Gminy Darłowo. DRUK NR 46/2010. 
 
17. Podjęcie uchwały w sprawie wymagań, jakie powinni spełniać przedsiębiorcy     
      ubiegający się o uzyskanie zezwolenia w zakresie ochrony przed bezdomnymi      
      zwierzętami, prowadzenia schronisk dla bezdomnych zwierząt, a takŜe      
      grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych i ich części. DRUK NR  47/2010. 
 
18. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do konkursu o dofinansowanie     
      przedsięwzięć polegających na usuwaniu wyrobów azbestowych z terenu     
      Województwa Zachodniopomorskiego realizowanego przez Wojewódzki Fundusz     
      Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Szczecinie. DRUK NR 48/2010. 
  
19. Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania i rozmiarów obniŜek tygodniowego     
      obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, wychowawczych i     
      opiekuńczych oraz zasad zwolnienia od obowiązku realizacji zajęć nauczycieli,     
      którym powierzono stanowisko kierownicze. DRUK NR 49/2010. 
                                                       
20. Podjęcie uchwały w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru     
      godzin zajęć dla nauczycieli realizujących w ramach stosunku pracy obowiązki      
      określone dla stanowisk o róŜnym tygodniowym wymiarze godzin oraz     
      pedagogów, psychologów i doradców zawodowych. DRUK NR 50/2010. 
 
21. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XX/272/2008 Rady Gminy     
      Darłowo z dnia 28 października 2008 roku w sprawie wyznaczenia inkasentów      
      do poboru podatków i opłat na terenie Gminy Darłowo. DRUK NR 51/2010.  
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22.Podjęcie uchwały w sprawie odwołania  Pani Krystyny Kisielewskiej ze     
    stanowiska Skarbnika Gminy . DRUK NR  52/2010.  
 
23.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu Gminy Darłowo. DRUK NR     
     53/2010. 
  
24.Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Darłowo do Stowarzyszenia    
    pod nazwą „Zachodniopomorska Sieć Teleinformatyczna”. DRUK NR 54/2010. 
 
 
25.Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaŜy nieruchomości stanowiącej własność          
    Gminy Darłowo (dot. dz. nr 79/1 w Rusku). DRUK NR 55/2010. 
 
26.Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaŜy nieruchomości stanowiącej własność     
    Gminy Darłowo (dot. dz. nr 120/21 w Bobolinie). DRUK NR 56/2010. 
 

27.Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaŜy nieruchomości stanowiącej własność    
    Gminy Darłowo (dot. dz. nr 120/1 w Dąbkach). DRUK NR 57/2010. 
 
28.Wolne wnioski i zapytania. 
 
29. Zakończenie sesji. 
 
 
W głosowaniu nad w/w porządkiem obrad wraz ze zmianami więło udział 15 
radnych, głosując następująco: 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 
„wstrzymujących się”.                                        

 
 

Ad.1.4.Przyjęcie protokołu   z XXXIII sesji V kadencji Rady Gminy     Darłowo 
z dnia  29 kwietnia  2010  roku. 
 
Przewodniczący Rady poinformował, Ŝe protokół z XXXIII   sesji V kadencji  
Rady Gminy Darłowo z dnia  29 kwietnia  2010 roku był do wglądu w Biurze 
Rady Gminy Darłowo oraz został wyłoŜony jedną godzinę przed sesją w celu 
naniesienia ewentualnych poprawek. 
                                                                                                                                                                      
Radni nie zabrali głosu w przedmiotowej sprawie. 
                                                                                       
         
Rada Gminy Darłowo w głosowaniu, w którym udział wzięło 15 radnych, 
głosując następująco: 
• 15 głosów „za” 
• 0 głosów „przeciw” 
• 0 głosów „wstrzymujących  się” 
przyjęła protokół z XXXIII sesji Rady Gminy Darłowo z dnia  29 kwietnia   
2010  roku. 
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Ad.2.Informacja Wójta Gminy Darłowo:  

• o działalności w okresie między sesjami wraz z podaniem aktualnej 
sytuacji finansowej gminy. 

 
Wójt podziękował p.Janowi Krawczukowi – Wicemarszałkowi Województwa 
Zachodniopomorskiego za przybycie i osobiste wręczenie Honorowej Odznaki Gryfa 
Pomorskiego dla Pani Sołtys Zofii Krakowiak oraz dla niego oraz za te miłe słowa, 
podkreślając, że wspólnie można zdziałać wiele. Ustawa o samorządzie to strzał w 
dziesiątkę dla rozwoju samorządności. 
W gminie największym problemem jest brak pracy, zwłaszcza dla ludzi młodych. Dużym 
problemem jest również zatrudnienie 50-latków. Wójt nie czekając na dofinansowanie z 
Powiatowego Urzędu Pracy podjął decyzję, żeby zatrudnić tych ludzi do końca sezonu. 
Ośrodek Horyzont w Dąbkach do końca roku funkcjonuje na dotychczasowych zasadach 
gospodarstwa pomocniczego, ale od nowego roku, w związku ze zmianą ustawy o 
finansach publicznych, jest zobowiązany do zmiany swojej formy działalności. 
Na naszym terenie działa   Lokalna Grupa Rybacka. Komitetem steruje p. Jan Górski. 
Wójt uczestniczył w walnym zgromadzeniu tej grupy.  
Ponadto Wójt brał udział:  
*w debacie publicznej zorganizowanej przez  Stowarzyszenie  Przyjaciół Uzdrowiska 
Dąbki na temat: „co dalej z gminą uzdrowiskową?”, 
*w spotkaniu dotyczącym „systemu gospodarki odpadami oraz budowy zakładu 
termicznego przekształcania odpadów dla miast i gmin Pomorza środkowego” , 
* w uroczystości wręczenia dyplomów gratulacyjnych dla najlepszych uczniów szkół 
podstawowych i gimnazjów w Szkole Podstawowej w Kopnicy,  
*w  spotkaniu Zarządu  Spółki Wodno-Ściekowej w Dąbkach. W tym miejscu Wójt   
podziękował Zarządowi spółki, że robią wszystko co w ich mocy, podpisują umowy z 
odbiorcami, którzy są podłączeni, nie zostały podniesione ceny ścieków. Pomimo 
trudności spółka funkcjonuje i radzi sobie dobrze.   
   
Wójt Gminy Darłowo p. Franciszek Kupracz przedstawił sprawozdanie z 
działalności w okresie od 29 kwietnia 2010 roku do 7 lipca 2010 roku.(zał. 
Nr 5). 
Wójt przedstawił kondycję finansową Gminy Darłowo na dzień 6 lipca 2010 
roku (zał. Nr 6): 

1) stan konta na rachunku podstawowym: 56 191,41 zł 
2) zaciągnięty kredyt na rachunku podstawowym, ale nie uruchomiony: 

700 000 zł 
3) wydatki do poniesienia w najbliŜszych dniach: 444 445,10 zł 

w tym: 
• dotacja dla GZUP: 68 835,00 zł 
• środki dla GOPS: 144 844,00 zł 
• rachunki: 230 766,19 zł 
4) do dnia 10-go bieŜącego miesiąca prognozujemy, Ŝe na konto wpłynie 

około 800 tys. zł z tytułu podatków i opłat. 
Lipiec, sierpień i wrzesień to okres intensywnej pracy dla słuŜb 
finansowych i straŜy gminnej. 
 
Rada Gminy Darłowo przyjęła powyŜsze informacje bez uwag. 
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Ad.3. Informacja Wójta Gminy Darłowo: 

• o realizacji uchwał Rady Gminy  Darłowo między sesjami. 
        
Wójt Gminy Darłowo p. Franciszek Kupracz przedstawił sposób realizacji 
uchwał podjętych na XXXIII sesji V kadencji Rady Gminy Darłowo w dniu 29 
kwietnia 2010 roku (zał. Nr 7).  
  
Ad.4.Interpelacje Radnych.                                         
                                                                                               
Na sesji radni złoŜyli interpelacje w następujących sprawach: 

• radny Kazimierz Kołtun w sprawie: 
• naprawienia uszkodzonej pokrywy betonowej na studzience przy ulicy 

Dolnej nr 29-30 o średnicy ok. 150 cm (zał. Nr 8). 
• radny Idzi Krawczyk w sprawie: 
• wykonania przeglądu oświetlenia ulic, wymiany Ŝarówek (zał. Nr 9) . 
• radny Piotr Skoczek w sprawie: 
• dokończenie melioracji pola i drogi za cmentarzem na skrzyŜowaniu z 

tzw. drogą boryszewską (zał. Nr 10).  
 
  

Ad. 5.Odpowiedzi na interpelacje i wnioski  zgłoszone na XXXIII  sesji   Rady       
           Gminy    Darłowo oraz w okresie między sesjami.                                    
 
Odpowiedzi na interpelacje i wnioski udzielił p. Franciszek Kupracz – Wójt 
Gminy Darłowo (zał. Nr 11). 
Odpowiedzi zostały udzielone następującym radnym: p. Idziemu 
Krawczykowi, p. Kazimierzowi Kołtunowi, p. Janowi Mikołajczykowi, p. 
Janowi Małeckiemu, p. Mirosławowi Gałuszkiewiczowi, p. Antoniemu 
Szynkowskiemu, p. Emilii Gafka oraz sołtysom: p. Mieczysławowi Wrona – 
Sołtysowi Nowego Jarosławia, p. Zofii Krakowiak – Sołtys Kopań, p. Wandzie 
Hańczaryk – Sołtys Sołectwa Cisowo, p. Iwonie Skoczylas – Sołtys 
Domasławic, p. Januszowi Gawęda – Sołtysowi Sołectwa Zielnowo, p. Helenie 
Bosek – Sołtys Sołectwa Dąbki, p. Iwonie Łukowskiej – Sołtys Sołectwa 
Gleźnowo. 
 
 
Ad.6. Informacja Przewodniczącego o działaniach komisji Rady    Gminy    
           Darłowo. 
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo p. Władysław Krakowiak przedstawił 
szczegółową informację dot. posiedzeń resortowych komisji.(zał. Nr 12). 
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Ad. 7.  CZAS DLA SAMORZĄDU. 
 
Sołtysi Gminy Darłowo złożyli następujące wnioski na piśmie: 
 

• p. Dorota Fornal – Sołtys Sołectwa Sińczyca w sprawach (zał. Nr 13): 
• na drodze gminnej w bardzo złym stanie jest przepust (załamane rury, 

przyczółek wpadł do rowu), 
• zagospodarowania terenu za świetlicą poprzez wykonanie placu zabaw i boiska. 
• p. Wanda Hańczaryk – Sołtys Sołectwa Cisowo w sprawach (zał. Nr 14): 
• wymiany okien na świetlicy, 
• naprawy dróg dojazdowych  na pola. 
• p. Barbara Kurczewska – Sołtys Sołectwa Palczewice  w sprawach (zał. Nr 15): 
• nawiezienia ziemi i wyrównania terenu w koło świetlicy i  ogrodzenia. 
• zamontowania znaków z ograniczeniem prędkości na wiosce, 
• wyrównania drogi rowerowej Palczewice-Wicie. 
• p.Iwona Glaza – Sołtys Sołectwa Zakrzewo w sprawach (zał. Nr 16): 
•  wymiany tablic ogłoszeniowych we wsi Zakrzewo, 
• zabezpieczenia ich szybami w celu ochrony przed deszczem i wiatrem, 
• udrożnienia rowów na odcinku drogi między Cisowem a Kopnicą. 

 
 

Następnie głos zabrali:                                
 
Dyrektor Wydziału Programów Rozwoju Obszarów Wiejskich Pan Cezary 
Szeliga. 
Samorząd województwa zachodniopomorskiego w ramach rozwoju obszarów 
wiejskich na lata 2007-2013 wdraŜa  6 działań: 

1. Podstawowe usługi dla gospodarki ludności wiejskiej.                                                        
W 2009 roku Gmina Darłowo złoŜyła jeden projekt. 

2. Odnowa i rozwój wsi. 
3. Poprawianie i rozwijanie infrastruktury poprzez scalanie gruntów i 

gospodarowanie rolniczymi zasobami wodnymi. 

4. Lider-> projekty w ramach lokalnej strategii rozwoju. 
5. Pieniądze na funkcjonowanie lokalnych grup działania.  

6. Projekty współpracy. 

 
Ad.1 
JeŜeli chodzi o podstawowe usługi dla gospodarki ludności wiejskiej 
projekty składają się  z trzech zakresów: 

• gospodarka wodno ściekowa, 

• gospodarka odpadami, 

• tzw. projekty z energii odnawialnej.             
Pierwszy nabór odbył się w 2009 roku, natomiast zakończył się w roku 2010. 
Gmina Darłowo składała wniosek.       
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Wpłynęły  74 wnioski i na podstawie podpisanych w tamtym roku umów oraz 
wnioskowanych kwot w tym roku, alokacja dla tego działania jest 
wykorzystana w 87%. Po przetargach kwoty te spadną, wobec powyŜszego w 
2011 roku będzie ogłaszany  trzeci nabór. 
Środki jeszcze są i  jeśli jest takie zapotrzebowanie w gminie to warto się 
przygotować i złoŜyć projekt w kolejnym naborze. 
 
 Ad.2 
Pierwszy nabór odbył się  w 2009 roku. Mówca nie jest zorientowany czy jest 
planowane złoŜenie wniosku przez Gminę Darłowo .   
W 2010 roku  nabór rozpoczął się 28 czerwca i trwać będzie do 16 sierpnia 
br. W chwili obecnej alokacja została wykonana w 42 %.  W zeszłym roku 
wszystkie gminy, które złoŜyły wnioski sprawdzone  formalnie i prawnie   
przez pracowników  wydziału rozwoju obszarów wiejskich , otrzymały 
dofinansowania. 
Teraz trwa drugi konkurs i moŜna przypuszczać, Ŝe kaŜda gmina otrzyma 
środki oraz dofinansowanie. Wnioski moŜe składać gmina, bądź instytucja  
kultury ,dla której organizatorem jest jednostka samorządu terytorialnego, 
stowarzyszenia o charakterze poŜytku publicznego, a takŜe kościoły i związki 
wyznaniowe. 
Projekty, które mogą być realizowane to np. budowa, przebudowa, remont 
świetlicy, ścieŜki rowerowe, place zabaw. 
  
 Ad.3 
Kolejne działanie realizowane jest przez dwa schematy: scalanie gruntów i 
gospodarowanie rolniczymi zasobami wodnymi. 
JeŜeli chodzi o scalanie gruntów, to niestety nie cieszy się popularnością, 
wobec powyŜszego, urząd marszałkowski wystąpił z pismem do Ministra 
Rolnictwa i Rozwoju Wsi pana Marka Sawickiego z prośbą o ralokację tych 
środków ze scalania gruntów na gospodarowanie rolniczymi zasobami 
wodnymi.  
Kwota przeznaczona na gospodarowanie rolniczymi zasobami wodnymi to 
100 mln zł. Beneficjentem jest Zachodniopomorski Zarząd Melioracji i 
Urządzeń Wodnych. 
 
 
 
 Ad.4 
Lider  to oś czwarta programu rozwoju  obszarów wiejskich, inicjatywa 
oddolna. 
W naszym województwie powstało 15 partnerstw , lokalnych grup działania. 
Swoją działalnością pokrywają mapę prawie całego województwa 
zachodniopomorskiego, za wyjątkiem 4 nadmorskich.  Niestety Gmina 
Darłowo nie przystąpiła do Ŝadnej lokalnej grupy działania. Do 
wykorzystania jest  blisko 100 mln zł na realizacje lokalnych strategii 
rozwoju. To jest tak jakby w uzupełnieniu osi trzeciej, czyli odnowy i rozwoju 
wsi. Wnioski mogą być składane równieŜ na świetlice i place zabaw. W 
ramach osi czwartej są przewidziane środki na funkcjonowanie lokalnych 
grup działania , a takŜe  na tak zwane projekty współpracy. 
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Środki unijne są  jeszcze do wykorzystania.  Co roku ogłaszane są  
konkursy.  Rok 2010 i 2011 to  czas kiedy warto złoŜyć projekt Ŝeby 
sfinansować pewne  strategiczne przedsięwzięcia na terenie gminy. 
 
 
 
Dyrektor Wydziału Rolnictwa i Ochrony Środowiska w Urzędzie 
Marszałkowskim Pan Jarosław Rzepa:  
przedstawił działania, które są prowadzone w Wydziale Rolnictwa i Ochrony 
Środowiska z których moŜna skorzystać, albo do których moŜna aplikować. 
 
LOKALNA GRUPA RYBACKA 
 
Gmina Darłowo przystąpiła do Lokalnej Grupy Rybackiej. 
Obecnie trwa etap oczekiwania na rozstrzygnięcie, na wybór lokalnych grup 
do realizacji lokalnych strategii. W ministerstwie  przedłuŜają się procedury. 
Grupy, które złoŜyły jako pierwsze wnioski przeszły ocenę formalną. Z 
naszego województwa to były dwie grupy, które się dostały. Pozostałe są po 
drugim naborze, tym drugim okresie oceniania. 
Projekty złoŜyło 61 grup, na chwilę obecną 2 grupy nie spełniły formalnych 
wymogów, niestety jedna z naszego województwa. 
Jednak z województwa zachodniopomorskiego tych grup jest najwięcej, na 61 
aŜ 10 . Gra idzie o duŜe pieniądze, w sumie dla osi czwartej chodzi 313 mln 
euro  w całym kraju. 
Z szacunków i na podstawie danych o liczbie mieszkańców w całym kraju 
około 20-25% aplikują grupy z województwa zachodniopomorskiego. Po 
przeliczeniu procentów  na złotówki wychodzi wzorcowa kwota ok. 280 mln. 
Urząd marszałkowski jako instytucja pośrednicząca musi poczekać na 
rozstrzygnięcia. Dopiero wtedy  samorząd województwa przejmie lokalne 
grupy. Wtedy będzie mowa o wnioskach i naborach. Ogólnie jeśli chodzi o ten 
program to jest mocno spóźniony, obawiamy się roku 2015. 
DuŜo będzie zaleŜało od sprawności działania  lokalnych grup rybackich. 
 
FUNDUSZ OCHRONY GRUNTÓW ROLNYCH . 
 
Jest moŜliwość wykonania pewnych inwestycji z tego funduszu. Przede 
wszystkim w naszym województwie realizowane są: drogi dojazdowe do 
gruntów rolnych. To jest dofinansowanie , a właściwie refundacja. Są trzy 
technologie  budowy tych dróg : A, B, C. Ta najwyŜsza kategoria , a zarazem 
najwyŜsza technologia kończy się nakładką asfaltową, tj. 120.000 zł do km 
drogi, której minimalna szerokość musi wynosić do 3,5 m. 
To 3,5 m to są związane z projektami , budową, technologią, to są sprawy 
które wymagają uzgodnień. 
Takie pieniądze przeznaczone są na ten cel. Później zazwyczaj jest tak, Ŝe 
kiedy zostają pieniąŜki z niezrealizowanych dróg lub dodatkowych środków 
jakie udaje się pozyskać z ministerstwa rolnictwa i te drogi są dodatkowo 
dofinansowane. Jeśli chodzi o wsparcie, w ubiegłym roku wynosiło ono od 
24% do 50% oczywiście zaleŜy to teŜ od kwoty po przetargu. 
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GRUPY PRODUCENTÓW ROLNYCH. 
 
To jest działanie które samorząd województwa wprowadził   od kilku lat. W 
naszym województwie jest 39 grup. Jedną  grupa jest owocowo-warzywna, 
pozostałe to grupy rolne. Są to środki z których moŜna skorzystać na 
funkcjonowanie grupy, dodatkowe środki moŜna pozyskać z agencji 
restrukturyzacji.  
Sporo tych grup jest opartych na kapitale  zagranicznym, oni wiedzą jak 
wykorzystywać środki zewnętrzne. 
W naszym regionie od 2005 roku grupy te otrzymały ok. 11 mln zł. 
Taką grupę musza tworzyć co najmniej 5 osób.  
JeŜeli byłoby zainteresowanie w Gminie Darłowo, to urząd marszałkowski 
moŜe przeprowadzić szkolenie na temat funkcjonowania  grup 
producenckich. Szkolenie księgowych istniejących juŜ  grup  odbędzie się    
dnia 17 lipca 2010 roku. 
 
PRODUKTY REGIONALNE. 
Temat który w naszym województwie  dość dobrze się rozwija. 
W dniu 10 lipca br odbędzie się  X jubileuszowy konkurs  Nasze Kulturalne 
Dziedzictwo. Produkt regionalny to bardzo dobry sposób, aby wypromować 
gminę. Producenci produktów regionalnych,  naturalnych, ekologicznych, są 
promowani przez samorząd województwa na targach krajowych, 
zagranicznych, nie mówiąc o krajowych, wojewódzkich imprezach, co jest 
doskonałym sposobem na propagowanie gminy oraz  rozwijanie biznesu. 
Przykładem moŜe być pani, która w Niechorzu zajmuje się produkcją 
koreczków rybnych, zatrudniła kilka osób i oto teŜ chodzi by te produkty 
dawały moŜliwość rozwoju. 
W dniu 8 lipca 2010 r.  wojewoda organizuje spotkanie zespołu 
konsultacyjnego ds. rolnictwa, na którym będą poruszane dwa tematy: obrót 
ziemią i przygotowania do Ŝniw w naszym województwie . 
  
   
Wicemarszałek Województwa Zachodniopomorskiego Pan  Jan Krawczuk: 
Poinformował, Ŝe w sprawie remontu drogi wojewódzkiej 203 Koszalin- 
Darłowo przez Dąbki zostało zanotowane 5-cio miesięczne opóźnienie. 
Projekt wykonywała pracownia z Gdańska, niestety naleŜało ogłosić drugi 
przetarg. Pierwszy etap drogi będzie realizowany na trasie Koszalin-Iwęcino. 
Drugi etap drogi planowany jest na trasie: Iwęcino-Darłowo. Remont tej drogi 
jest zapisany w Wojewódzkim Planie Inwestycyjnym i na pewno będzie 
realizowany.  Projektując budŜet województwa będą zarezerwowane pieniądze 
własne na ten cel.  
Regionalny Program Operacyjny Województwa Zachodniopomorskiego 
obejmuje lata 2007 – 2013.                                  
Lata 2007-2013 to bardzo waŜny okres dla korzystania ze środków unijnych, 
juŜ nie będzie takich moŜliwości. Unia zmienia priorytety  dofinansowań i  
inne kraje będą  korzystały z tych środków. Bardzo waŜne jest, aby Gmina 
Darłowo przystąpiła do lokalnej grupy. Wicemarszałek podkreślił, Ŝe wraz z 
całą administracją urzędu jest do dyspozycji władz Gminy Darłowo. Lata 
2014 – 2020 to juŜ będzie inny okres. KaŜda inicjatywa, która pobudza do 
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działania jest bardzo cenna, bo przecieŜ Ŝyjemy w tej samej gminie i w tym 
samym województwie. 
 
*Pan Mieczysław Wrona – Sołtys Nowego Jarosławia oraz Piotr Skoczek – 
radny i Sołtys Sołectwa Dobiesław: zapytali czy są środki finansowe w 
województwie przeznaczone na usuwanie azbestu? 
 
 
*Pan Jarosław Rzepa – Dyrektor Wydziału Rolnictwa i Ochrony Środowiska: 
w tym roku na ten cel przeznaczonych jest ok. 2 mln zł w formie 
niskooprocentowanych (1%) poŜyczek i kredytów.   
 
*Pani Wanda Hańczaryk – Sołtys Sołectwa Cisowo: zapytała o moŜliwości 
skorzystania z pomocy w sprawie zaniedbanego jeziora kopańskiego. 
 
*Pan Mieczysław Gondek – Sołtys Sołectwa Wicie: potwierdził, Ŝe jezioro 
Kopań jest niewykorzystane w Ŝadnym zakresie. Trzcina wyrosła 100 metrów 
od brzegu. Jezioro Kopań jest w dzierŜawie. 
 
*Pan Jan Krawczuk – Wicemarszałek Województwa Zachodniopomorskiego: 
obszar chroniony Natura 2000 pozwala na pewne inwestycje. Nie moŜe być 
tak, Ŝe piękne jeziora i rzeki są nie wykorzystane. Jezioro Kopań i jezioro 
Bukowo powinny Ŝyć , a mieszkańcy i turyści powinni mieć stworzone 
moŜliwości do korzystania z tych dóbr. Sprawę przekaŜe Dyrektorowi 
Wojewódzkiego Zarządu Melioracji i Urządzeń Wodnych oraz Regionalnej 
Dyrekcji Ochrony Środowiska. 
 
*Pan Jan Fraszko – radny Gminy Darłowo: pisał bardzo wiele interpelacji w 
sprawie dokończenia  remontu drogi wojewódzkiej 205. Przy ostatnich 
wyborach było przyznane 5 mln zł na ten cel, ale okazało się to obietnicami 
bez pokrycia. W Starym Jarosławiu niezbędne jest teŜ przejście dla pieszych, 
bo zagraŜa to bezpieczeństwu. 
 
*Pani Maria Michalska – Sołtys Starego Jarosławia: poprosiła o interwencję 
w sprawie oczyszczenia rzeki Marszewki i zapchanych  przepustów. 
 
*Pan Mieczysław Gondek – Sołtys Wicia: poruszył sprawę depresyjnego 
połoŜenia Wicia i ciągłego zalewania tej miejscowości przy większych 
opadach. Mówca poprosił o interwencję w  Zarządzie Melioracji  i Urządzeń 
Wodnych.    
 
*Pan Jan Małecki – radny: w Bukowie Morskim jest czterech właścicieli dróg: 
województwo, powiat, gmina i lasy państwowe. Z tych wszystkich instytucji 
tylko gmina zrobiła odcinek drogi osiedlowej. Najgorsza sytuacja jest z 
powiatem.   
 
*Pan Jan Krawczuk – Wicemarszałek Województwa Zachodniopomorskiego: 
w całej Polsce jest taki sam problem z drogami. Niedługo rozpocznie się 
remont  drogi 203, który jest ujęty w Wojewódzkim Planie Inwestycyjnym. 
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*Pan Jan Mikołajczyk – radny: dlaczego Gmina Darłowo nie dostała 
dofinansowania na budowę oczyszczalni ścieków w Rusku? 
 
*Pan Cezary Szeliga – Dyrektor Wydziału Programów Rozwoju Obszarów 
Wiejskich: w 2009 roku Gmina Darłowo złoŜyła wniosek z zakresu 
gospodarki wodno-ściekowej, działanie 321 „Podstawowe usługi dla 
gospodarki i ludności wiejskiej”. Projekt gminy pn. „Modernizacja ujęcia 
wody w miejscowości Dobiesław otrzymał dofinansowanie w kwocie 1 mln zł, 
co stanowi 75% kwalifikowanych kosztów inwestycji. W sprawach braku  
dofinansowania na budowę oczyszczalni ścieków naleŜy się zwrócić do innego 
wydziału. 
 
*Przewodniczący Rady Gminy Darłowo podziękował Wicemarszałkowi 
Województwa oraz dwóm dyrektorom wydziałów Urzędu Marszałkowskiego w 
Szczecinie za przybycie na sesję i ogłosił 10 minutową przerwę. 
Po przerwie: 
*Pan Mieczysław Gondek – Sołtys Sołectwa Wicie: pogratulował Wójtowi i 
Sołtys Sołectwa Kopań srebrnej Odznaki Gryfa Zachodniopomorskiego. 
Poinformował, Ŝe Wicie w ogóle nie jest przygotowane do  rozpoczęcia sezonu 
turystycznego. Miała być robiona droga Morska w tej miejscowości .Ze 
środków sołeckich przeznaczono 7 tys. na punkt świetlny. Kiedy zostaną 
wykonane te prace? 
 
*Pani Maria Michalska – Sołtys Sołectwa Stary Jarosław: podziękowała za 
ogrodzenie cmentarza oraz poruszyła sprawę zapotrzebowania na plac zabaw 
w tej miejscowości.  
 
*Pani Wanda Hańczaryk – Sołtys Sołectwa Cisowo: poinformowała 
zebranych, Ŝe Pani Anna Palak ze Stowarzyszenia Agroturystycznego 
„Zagroda” otrzymała wyróŜnienie na Dniach Województwa 
Zachodniopomorskiego za prowadzone gospodarstwo agroturystyczne. 
Następnie mówczyni wyraziła niezadowolenie mieszkańców z prac 
wykonanych równiarką. Nie ma wjazdów na pola, a z dróg porobione zostały 
koryta rzeczne. Przed zapłaceniem rachunków, pracownik urzędu powinien 
sprawdzić wykonane prace. 
 
*Pan Edward Sawicki – mieszkaniec Słowina: poruszył dwie sprawy: od 
pięciu lat walczy o lampę koło swojej posesji oraz braku przejazdu na swoją 
posesję, w związku z tym Ŝe sąsiad zagrodził w poprzek drogę.  
 
*Pan Mirosław Gałuszkiewicz – radny, sołtys Sołectwa Słowino: był obecny 
przy pracach wykonywanych przez równiarkę i wyraził zadowolenie 
mieszkańców z wykonanych robót w 100%. Z funduszu sołeckiego środki 
finansowe w kwocie 12 tys. zł zostały przeznaczone na zrobienie 1 lampy w 
Słowinie i 2 lamp w Słowinku. Wartość robót według kosztorysu to 15 tys. 
200 zł. Natomiast firma elektryczna pana Mroczyńskiego wykonała kosztorys 
na w/w roboty powyŜej 16 tys. zł, więc został wybrany wykonawca oferujący 
niŜszą stawkę.     
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*Pan Zbigniew Stebliński – Sołtys Sołectwa Bobolin: zwrócił się z prośbą o 
przyśpieszenie prac nad nadaniem ulic w tej nadmorskiej miejscowości i 
zrobienia porządku z numeracją posesji. Mówca podziękował p. Wójtowi, p. 
Januszowi Sobierajowi i p. Dyrektorowi GZUP za naprawę drogi do plaŜy, 
którą podniesiono i podsypano piachem , za wykonanie mostku oraz za 
przywiezienie na wieś 4 zestawów tłucznia , zakupionego w ramach środków 
sołeckich. „Pod Topolami” powinien być umieszczony znak zakazu 
zatrzymywania się i postoju oraz w weekendy przydała by się patrol StraŜy 
Gminnej. Droga jest tak zastawiona pojazdami, Ŝe w razie potrzeby nie 
przejedzie ani pogotowie, ani straŜ poŜarna. 
 
*Pani Barbara Kurczewska – Sołtys Sołectwa Palczewice: poruszyła dwie 
sprawy: braku informacji o równiarce na drodze Kopań-Palczewice oraz  
drogowskazu  o miejscowości Palczewice. 
 
*Pan Franciszek Kupracz – Wójt Gminy Darłowo: odnośnie drogi Morskiej w 
Wiciu , to prace zostały przesunięte na koniec sezonu w związku z wnioskiem 
mieszkańców tej miejscowości. Wydatkowanie funduszy sołeckich musi 
odbywać się zgodnie z przepisami prawa, bo są to pieniądze gminne. Muszą 
być spełnione wszystkie formalności i podpisane stosowne umowy z 
wykonawcami. Na plac zabaw w Starym Jarosławiu nie ma jeszcze 
formalnego przekazania terenu od agencji. NaleŜy cierpliwie czekać. 
Stowarzyszenie Agrogutystyczne „Zagroda” promuje Gminę Darłowo, więc na 
ten cel będą przeznaczone odpowiednie środki finansowe. Prace równiarką 
na drogach gminnych zostały rozpoczęte na kredyt. Wójt podpisze stosowne 
umowy na wykonanie lamp w Słowinie, jeŜeli kosztorys będzie się mieścił w 
przyznanych z funduszu sołeckiego dla tej miejscowości. Odnośnie drogi w 
Słowinie, to jest to konflikt sąsiedzki i zupełnie niepotrzebnie miesza się tu 
urząd gminy. Płot jednego z sąsiadów jest przesunięty o parę centymetrów 
bez stosownego pozwolenia na budowę, więc jest to w gestii powiatowego 
inspektora nadzoru budowlanego. Na kolejną sesję zostanie przygotowany 
kompleksowy projekt dotyczący nadania nazw ulic w Bobolinie, zgodnie z 
wnioskiem rady sołeckiej. StraŜ gminna jest wzywana bardzo często w 
sprawach konfliktów sąsiedzkich. Niektóre sprawy są bardzo 
skomplikowane, więc niejednokrotnie wspomagani są przez Policję. 
Prace wykonywane przez równiarką na wsiach są widoczne, więc jeŜeli dany 
sołtys chce się zainteresować to doskonale wie do kogo wykonać w urzędzie 
telefon. Kierunkowskaz o miejscowości Palczewice zostanie zamontowany.  
 
*Pan Jan Górski – mieszkaniec Dąbek, Wiceprezes Stowarzyszenia Przyjaciół 
Uzdrowiska Dąbki: pogratulował wyróŜnionym odznaką Gryfa 
Zachodniopomorskiego. Po zapoznaniu się z zaleceniami pokontrolnymi 
Regionalnej Izby Obrachunkowej w Szczecinie, mówca powiedział, Ŝe w 
gminie jest kryzys w zarządzaniu. Kontrolowana jednostka nie 
wyeliminowała błędów sprzed 4 lat. W związku z przejściem na emeryturę 
dotychczasowego skarbnika gminy, zapytał kto poniesie odpowiedzialność za 
miniony okres. 
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*Pan Franciszek Kupracz – Wójt Gminy Darłowo: protokół z kontroli 
wykonywanej przez Regionalną Izbę Obrachunkową obejmuje swoim 
zakresem całą minioną kadencję. W gminie jest ciągłość władzy. Odejście 
skarbnika na emeryturę wiąŜe się z tym, Ŝe obowiązki zostaną przekazane 
osobie, która wygra konkurs. Wszystkie zalecenia pokontrolne zostały 
wykonane i udzielona została odpowiedź, zgodnie z obowiązującymi 
przepisami prawa.  
 
*Pan Idzi Krawczyk – radny, Sołtys Sołectwa Krupy: zapytał czy urząd gminy 
przekaŜe jakieś środki finansowe dla powodzian? MoŜna teŜ robić składkę 
prywatnie. 
 
*Pan Mieczysław Gondek – Sołtys Sołectwa Wicie: poinformował, Ŝe 
mieszkańcy Wicia zbierali pieniądze dla powodzian. MoŜna przeznaczyć diety 
sołtysa, prowizje z opłaty klimatycznej i ten 1 tys. zł na organizację festynów 
dla powodzian. 
 
*Pan Franciszek Kupracz – Wójt Gminy Darłowo: pomoc dla powodzian musi 
być skierowana konkretnie do poszkodowanej gminy. Nie jest zwolennikiem 
przekazywania pieniędzy do fundacji, poniewaŜ niektórzy na biedzie chcą 
zrobić swój interes. Kto chce z własnej woli przekazać pieniądze, to nie ma 
problemu. KaŜdy moŜe się wykazać. Z urzędu pomocą dla poszkodowanych w 
powodzi zajmuje się Pan Tadeusz Bierniukiewicz, Koordynator Samorządowy. 
Odnośnie Wicia, to Wójt powiedział, Ŝe ma juŜ dosyć marudzenia, Ŝe w tej 
miejscowości nie ma miejsca na organizację festynu. W Palczewicach teŜ nie 
było miejsca, a dzięki zaangaŜowaniu radnej i sołtysowej wszyscy mieszkańcy 
bawili się świetnie. Sołectwo Wicia nie chce organizować festynu, to nie ma 
sprawy, pieniądze zostaną spoŜytkowane w inny sposób, określony przez 
urząd.   
 
Na tym dyskusję zakończono. 
  
                                                
  
Ad.8. INFORMACJA WÓJTA GMINY DARŁOWO O SPRZEDAŻY DZIAŁEK ZA I     
           PÓŁROCZE 2010 ROKU.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo p. Władysław Krakowiak 
poinformował, Ŝe zestawienie sprzedaŜy działek było szczegółowo 
analizowane na posiedzeniach resortowych komisji rady gminy. Komisje nie 
wniosły uwag. Stanowi zał. Nr 17 do niniejszego protokołu. 
 
Rada Gminy Darłowo przyjęła informację bez uwag. 
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Ad.9.Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na 
2010 rok.  DRUK NR 39/2010.  
 
W imieniu Wójta Gminy Darłowo , Skarbnik  przedstawiła projekt uchwały 
wraz z uzasadnieniem ( zał. Nr 18). 
Uzasadnienie: 

„Wójt wniósł o dokonanie następujących  zmian w budŜecie gminy na 20010 rok. 
 

1. W związku z wydanymi decyzjami na wycinkę drzew dochody z tego tytułu zwiększą się o 

239 700 zł. Otrzymaliśmy rekompensatę za utracone  dochody od gruntów zajętych pod 
wodami jeziora w wysokości 10 300 zł. W związku z powyŜszym proszę o zwiększenie 
dochodów w kwotę 250 000 zł.  

2. Stosownie do postanowień Ministerstwa Finansów zawartych w piśmie STI-4834-

38/BTM/2010/175, naleŜy uaktualnić dochody zlokalizowanego Gminnego Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej poprzez przeniesienie dochodów wg. aktualnych 
przepisów. 

3. Dodatkowe dochody, pochodzące z opłat za wycinkę drzew – 239 000 zł musza być 

przeznaczone na zadania dotyczące ochrony środowiska i gospodarki wodnej, dlatego teŜ 
środki te proponuje przeznaczyć na zadanie „ Projekt kanalizacji Gminy Darłowo”  a 
„uwolnione”  środki własne z tytułu oraz środki z rekompensaty – 10 300 zł przeznaczyć na: 

• Wykonanie usług melioracyjnych                               35 000 zł 

• Dodatkowa dotację dla Powiatu Sławno na zadanie : „Przebudowa drogi Powiatowej nr 

511 Rusko-Malechowo  
na odcinku Rusko- JeŜyczki                                       30 000 zł 

• Zakup komory chłodniczej do kaplicy cmentarnej  

w Dobiesławiu                                                            20 000 zł 
• Zakup materiałów i wyposaŜenia dla Urzędu Gminy        49 000 zł 

• Remonty szkół gminnych                                             50 000 zł 

• Zakup paliwa, środków czystości, opału do PPP  

w Bobolinie                                                                 16 000 zł   
• Remonty świetlic wiejskich                                           50 000 zł 

 
4. BudŜet po dokonanych zmianach zamyka się kwotami określonymi w § 4 przedłoŜonego 

projektu uchwały.” 

 

Skarbnik Gminy p. Krystyna Kisielewska przedstawiła AUTOPOPRAWKĘ DRUK 39A/2010 (zał. 
Nr 19): 
„Zaproponowano wprowadzenie załącznika nr 2 do projektu uchwały , polegający na 
przeniesieniu wydatków tj: 

• zmniejszenie wydatków: 
• na zakupy materiałów w straŜy gminnej: 135 000 zł 
• na zakupy związane  z pozostałą działalnością w oświacie: 20 000 zł 
• zwiększenie wydatków: 
• na inwestycje drogowe: 20 000 zł 
• na zakup kamery widokowej: 7 500 zł 
• na wynagrodzenia i pochodne dla pracowników straŜy gminnej: 127 500 zł 
Uległ równieŜ zmianie budŜet po stronie dochodów i wydatków w związku z 
wprowadzeniem dodatkowych dotacji zarządzeniami Wójta.” 

 

Przewodniczący Rady p. Władysław Krakowiak udzielił głosu: 
 
Przewodniczącemu  Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów i BudŜetu p. 
JANOWI FRASZKO  , który   przedstawił pozytywną opinię komisji dot. 
projektu uchwały. 
 



17 
 
Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej p. EMILII GAFKA, która przedstawiła 
pozytywną opinię komisji dot. projektu uchwały. 
 
Przewodniczącemu Komisji Rolnictwa, Budownictwa, Gospodarki Komunalnej 
i Infrastruktury Technicznej p. JANOWI  MIKOŁAJCZAKOWI , który 
przedstawił pozytywną opinię komisji dot. projektu uchwały. 
 
 
Przewodniczącemu Komisji Uzdrowiskowej p. JÓZEFOWI SZYMACHA, który  
przedstawił pozytywną opinię dot. projektu uchwały. 
 
 
Przewodniczącemu Komisji Prawa, Opieki Społecznej i Zdrowia p. JANOWI 
RÓśYCKIEMU, który przedstawił pozytywną opinię dot. projektu uchwały. 
 
 
Przewodniczącemu Komisji Oświaty i Kultury Fizycznej p. ANTONIEMU 
SZYNKOWSKIEMU, który przedstawił pozytywną opinię dot. projektu 
uchwały. 
 
                                                        
W związku z brakiem   głosów w dyskusji – Przewodniczący poddał 
uchwałę wraz z AUTOPOPRAWKĄ pod głosowanie, w którym udział 
wzięło 15  radnych, głosując następująco: 15 głosów „za”, 0 głosów 
„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 
 
 
Przewodniczący p. Władysław Krakowiak ogłosił, Ŝe uchwała Nr 
XXXIV/451/2010  w sprawie zmian w budżecie Gminy Darłowo na    2010 
rok  została podjęta przez Radę Gminy Darłowo. ( zał. Nr 20). 
 
 
 
Ad.10. Podjęcie uchwały w sprawie  określenia zakresu i formy informacji o     
przebiegu wykonania budżetu Gminy Darłowo za I-sze półrocze.            
DRUK NR 40/2010. 
 
 
W imieniu Wójta Gminy Darłowo, Skarbnik przedstawiła projekt uchwały 
wraz z uzasadnieniem ( zał. Nr 21). 
Uzasadnienie: 

„Dostosowuje się uchwałę  określającą zakres i formę informacji o przebiegu wykonania budŜetu za I-
sze półrocze od nowej ustawy o finansach publicznych.” 
 
Skarbnik Gminy Darłowo p. Krystyna Kisielewska przedstawiła 
autopoprawkę (zał. Nr 22) : 
W tytule: uchwała „w sprawie określenia zakresu i formy informacji o 
przebiegu wykonania budŜetu Gminy Darłowo za pierwsze półrocze oraz 
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informacji o przebiegu wykonania planu finansowego przez samorządową 
instytucję kultury za pierwsze półrocze”. 
W treści naleŜy dodać dwa dodatkowe paragrafy: 
„§ 2. Informacja o przebiegu wykonania planu finansowego samorządowej 
instytucji kultury za pierwsze półrocze powinna przedstawiać: 

1) wykonanie przychodów i kosztów jednostki nie mniejszej niŜ w planie 
finansowym z krótką charakterystyką zakresu wykonania 

2) informację o stanie naleŜności i zobowiązań, w tym wymagalnych. 
§3. Traci moc uchwała Nr XXXI/389/2006 Rady Gminy Darłowo z dnia 4 
sierpnia 2006 r. w sprawie określenia zakresu i formy informacji o przebiegu 
wykonania budŜetu Gminy i informacji o przebiegu wykonania planu 
finansowego przez samorządową instytucję kultury za I-sze półrocze.” 
 
Przewodniczący Rady p. Władysław Krakowiak udzielił głosu: 
 
Przewodniczącemu  Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów i BudŜetu p. 
JANOWI FRASZKO  , który   przedstawił pozytywną opinię komisji dot. 
projektu uchwały. 
 
Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej p. EMILII GAFKA, która przedstawiła 
pozytywną opinię komisji dot. projektu uchwały. 
 
                                                        
W związku z brakiem   głosów w dyskusji – Przewodniczący poddał 
uchwałę  wraz z AUTOPOPRAWKĄ pod głosowanie, w którym udział 
wzięło 15  radnych, głosując następująco: 15 głosów „za”, 0 głosów 
„przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się”. 
 
Przewodniczący p. Władysław Krakowiak ogłosił, Ŝe uchwała Nr 
XXXIV/452/2010  w sprawie określenia zakresu i formy informacji o 
przebiegu wykonania budżetu Gminy Darłowo za I-sze półrocze  została 
podjęta przez Radę Gminy Darłowo. ( zał. Nr 23). 
 
 
 
Ad.11.Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej 
własność  Gminy Darłowo (dot. dz. nr geodez. 62 w Gleźnowie). DRUK NR 
41/2010. 
 
 
Wójt Gminy Darłowo p. Franciszek Kupracz przedstawił projekt uchwały wraz 
z uzasadnieniem ( zał. Nr 24). 
Uzasadnienie: 
„Wójt Gminy Darłowo po zapoznaniu się z wnioskiem Państwa Ewy i Leszka  Witczak,  postanowił 

przedłoŜyć pod obrady Rady Gminy Darłowo propozycję uruchomienia procedury sprzedaŜy działki 

oznaczonej numerem geodezyjnym  62 o powierzchni 500 m2  połoŜonej w obrębie ewidencyjnym 

Gleźnowo, stanowiącą własność Gminy Darłowo, w trybie przetargu. 



19 
 
W planie zagospodarowania  przestrzennego działka przeznaczona jest pod: 
- teren produkcji rolnej oznaczonej symbolem RO-1 
- drogi publiczne klasy drogi dojazdowej – oznaczonej symbolem KD. 
Ponadto działka połoŜona jest w obszarze krajobrazu chronionego Koszalińskiego Pasa Nadmorskiego.” 

 
 
 
Przewodniczący Rady p. Władysław Krakowiak udzielił głosu: 
 
 
Przewodniczącemu Komisji Rolnictwa, Budownictwa, Gospodarki Komunalnej 
i Infrastruktury Technicznej p. JANOWI  MIKOŁAJCZAKOWI , który 
przedstawił WNIOSEK komisji dot. projektu uchwały: 
    
„o sprzedaż działki oznaczonej numerem geodezyjnym 62 o powierzchni 500 „o sprzedaż działki oznaczonej numerem geodezyjnym 62 o powierzchni 500 „o sprzedaż działki oznaczonej numerem geodezyjnym 62 o powierzchni 500 „o sprzedaż działki oznaczonej numerem geodezyjnym 62 o powierzchni 500 
metrów kwadratowych w Gleźnowie, bez dokonywania podziału metrów kwadratowych w Gleźnowie, bez dokonywania podziału metrów kwadratowych w Gleźnowie, bez dokonywania podziału metrów kwadratowych w Gleźnowie, bez dokonywania podziału 
geodezyjnego.”geodezyjnego.”geodezyjnego.”geodezyjnego.” 
 
 
Przewodniczącemu  Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów i BudŜetu p. 
JANOWI FRASZKO  , który   przedstawił WNIOSEK komisji dot. projektu 
uchwały: 
 
„„„„należy dokonać sprzedaży w/w działki, bez podziału geodezyjnegonależy dokonać sprzedaży w/w działki, bez podziału geodezyjnegonależy dokonać sprzedaży w/w działki, bez podziału geodezyjnegonależy dokonać sprzedaży w/w działki, bez podziału geodezyjnego””””....    
 
Przewodniczący Rady Gminy Darłowo p. Władysław Krakowiak poddał 
pod głosowanie w/w wnioski dwóch resortowych komisji, aby dokonać 
sprzedaŜy działki oznaczonej numerem geodezyjnym 62 o powierzchni 
500 metrów kwadratowych w Gleźnowie, bez dokonywania podziału 
geodezyjnego.” 
W głosowaniu  wzięło udział  15  radnych, głosując następująco: 14 
głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się”. 
 
                                                        
W związku z brakiem   głosów w dyskusji – Przewodniczący poddał 
uchwałę wraz z w/w WNIOSKIEM pod głosowanie, w którym udział 
wzięło 15  radnych, głosując następująco: 14 głosów „za”, 0 głosów 
„przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się”. 
 
 
Przewodniczący p. Władysław Krakowiak ogłosił, Ŝe uchwała Nr 
XXXIV/453/2010  w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej 
własność  Gminy Darłowo (dot. dz. nr geodez. 62 w Gleźnowie)  została 
podjęta przez Radę Gminy Darłowo. ( zał. Nr 25). 
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Ad.12. Podjęcie uchwały w sprawie upoważnienia Wójta Gminy Darłowo do 
nabycia   nieruchomości (dot. dz. nr geodez. 116/2 w Zakrzewie). DRUK NR 
42/2010. 
 
Wójt Gminy Darłowo p. Franciszek Kupracz przedstawił projekt uchwały wraz 
z uzasadnieniem ( zał. Nr 26). 
Uzasadnienie: 

„Wójt Gminy Darłowo po zapoznaniu się z wnioskiem Państwa Ryszarda i Weroniki Staszewskich, 
postanowił przedłoŜyć  propozycję projektu uchwały dot. przejęcia na mienie gminy działki oznaczonej 
numerem geodezyjnym 116/2 o powierzchni 400 m² , stanowiącej drogę, połoŜonej w obrębie 
ewidencyjnym Zakrzewo, gmina Darłowo. 
W planie zagospodarowania przestrzennego działka przeznaczona jest pod:: 
- drogi publiczne klasy drogi dojazdowej – oznaczona symbolem KD.” 

 
Przewodniczący Rady p. Władysław Krakowiak udzielił głosu: 
 
 
Przewodniczącemu Komisji Rolnictwa, Budownictwa, Gospodarki Komunalnej 
i Infrastruktury Technicznej p. JANOWI  MIKOŁAJCZAKOWI , który 
przedstawił pozytywną opinię komisji dot. projektu uchwały. 
 
 
Przewodniczącemu  Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów i BudŜetu p. 
JANOWI FRASZKO  , który   przedstawił NEGATYWNĄ opinię komisji dot. 
projektu uchwały. 
 
                                                        
W związku z brakiem   głosów w dyskusji – Przewodniczący poddał 
uchwałę pod głosowanie, w którym udział wzięło 15  radnych, głosując 
następująco: 0 głosów „za”, 14 głosów „przeciw”, 1 głos 
„wstrzymujących się”. 
 
Przewodniczący p. Władysław Krakowiak ogłosił, Ŝe uchwała w sprawie 
upoważnienia Wójta Gminy Darłowo do nabycia   nieruchomości (dot. dz. nr 
geodez. 116/2 w Zakrzewie)  nie została podjęta przez Radę Gminy 
Darłowo.  
 
 
Ad.13. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały nr XXIX/400/2009 
Rady Gminy   Darłowo z dnia 27 listopada 2009 roku w sprawie sprzedaży 
nieruchomości stanowiącej własność Gminy Darłowo (dot. lokalu 
użytkowego na dz. nr geodez.   357/3 w Jeżyczkach). DRUK NR  43/2010. 
 
 
Wójt Gminy Darłowo p. Franciszek Kupracz przedstawił projekt uchwały wraz 
z uzasadnieniem ( zał. Nr 27). 
Uzasadnienie: 
„Rada Gminy Darłowo zaopiniowała uchwałę XXIX/400/2009 z dnia 27 listopada 2009 roku w 
sprawie uruchomienia procedury sprzedaŜy lokalu uŜytkowego wraz z niewydzieloną częścią działki 



21 
 
oznaczonej numerem geodezyjnym 357/3 połoŜonej w obrębie ewidencyjnym JeŜyczki, gmina Darłowo 
stanowiącej własność gminy Darłowo.      
W miejscowym planie zagospodarowania przestrzennego działka przeznaczona jest jako „ teren 
zabudowy mieszkaniowej, usług nieuciąŜliwych, zabudowy związanej z produkcja rolną o 
maksymalnym  w.i.z. 0,75 – oznaczony symbolem MU-1”. 

 
 
Przewodniczący Rady p. Władysław Krakowiak udzielił głosu: 
 
 
Przewodniczącemu Komisji Rolnictwa, Budownictwa, Gospodarki Komunalnej 
i Infrastruktury Technicznej p. JANOWI  MIKOŁAJCZAKOWI , który 
przedstawił pozytywną opinię komisji dot. projektu uchwały. 
 
 
Przewodniczącemu  Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów i BudŜetu p. 
JANOWI FRASZKO  , który   przedstawił pozytywną opinię komisji dot. 
projektu uchwały. 
 
                                                        
W związku z brakiem   głosów w dyskusji – Przewodniczący poddał 
uchwałę pod głosowanie, w którym udział wzięło 15  radnych, głosując 
następująco: 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 
„wstrzymujących się”. 
 
 
Przewodniczący p. Władysław Krakowiak ogłosił, Ŝe uchwała Nr 
XXXIV/454/2010  w sprawie zmiany uchwały nr XXIX/400/2009 Rady 
Gminy   Darłowo z dnia 27 listopada 2009 roku w sprawie sprzedaży 
nieruchomości stanowiącej własność Gminy Darłowo (dot. lokalu 
użytkowego na dz. nr geodez.   357/3 w Jeżyczkach)  została podjęta przez 
Radę Gminy Darłowo. ( zał. Nr 28). 
 
 
 
Ad. 14. Podjęcie uchwały w sprawie zamiany nieruchomości gruntowej 
stanowiącej własność Gminy Darłowo na nieruchomość gruntową 
stanowiącą własność Skarbu Państwa dot. dz. nr 300/2 w Starym 
Jarosławiu oraz dz. nr 45, 166/2,  195 w Kowalewicach). DRUK NR 
44/2010. 
 
Wójt Gminy Darłowo p. Franciszek Kupracz przedstawił projekt uchwały wraz 
z uzasadnieniem ( zał. Nr 29). 
Uzasadnienie: 
„Po zapoznaniu się z wnioskiem Nadleśnictwa Sławno w sprawie zamiany działek oznaczonych 
numerem geodezyjnym 54 o pow. 0,89 ha, 166/2 o pow. 0,72 ha oraz 0,69 ha połoŜonych w obrębie 
ewidencyjnym Kowalewice, stanowiących własność Gminy Darłowo na działkę oznaczoną numerem 
geodezyjnym 300/2 o pow. 0,39 ha, połoŜona w obrębie ewidencyjnym Stary Jarosław, Wójt Gminy 
Darłowo postanowił przedłoŜyć pod obrady Rady Gminy Darłowo projekt uchwały dotyczących zamiany 
pomiędzy Gmina a w/w wnioskodawcą.” 
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Przewodniczący Rady p. Władysław Krakowiak udzielił głosu: 
 
Przewodniczącemu Komisji Rolnictwa, Budownictwa, Gospodarki Komunalnej 
i Infrastruktury Technicznej p. JANOWI  MIKOŁAJCZAKOWI , który 
przedstawił NEGATYWNĄ  opinię komisji dot. projektu uchwały. 
 
 
Przewodniczącemu  Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów i BudŜetu p. 
JANOWI FRASZKO  , który   przedstawił NEGATYWNĄ opinię komisji dot. 
projektu uchwały. 
 
                                                        
W związku z brakiem   głosów w dyskusji – Przewodniczący poddał 
uchwałę pod głosowanie, w którym udział wzięło 15  radnych, głosując 
następująco: 0 głosów „za”, 15 głosów „przeciw”, 0 głosów 
„wstrzymujących się”. 
 
Przewodniczący p. Władysław Krakowiak ogłosił, Ŝe uchwała   w sprawie 
zamiany nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Darłowo 
na nieruchomość gruntową stanowiącą własność Skarbu Państwa dot. dz. 
nr 300/2 w Starym Jarosławiu oraz dz. nr 45, 166/2,  195 w Kowalewicach)  
nie  została podjęta przez Radę Gminy Darłowo.  
 
 
Ad. 15. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazw ulic w miejscowości 
Rusko. DRUK   NR 45/2010. 
 
Wójt Gminy Darłowo p. Franciszek Kupracz przedstawił projekt uchwały wraz 
z uzasadnieniem ( zał. Nr 30). 
Uzasadnienie: 
„W dniu 31.03.2010 roku został złoŜony wniosek w sprawie nadania nazw nowo powstałych ulic w 
miejscowości Rusko na działkach oznaczonych numerami geodezyjnymi: 190; 84/2; 84/11; 191; 84/1; 
84/17; 84/24; 192/1; 84/35.Na terenie tym pozostało kilkanaście działek i niezbędne jest nadanie 
nazw ulic dla dróg dojazdowych do wydzielonych działek. W obowiązującym planie zagospodarowania 
przestrzennego teren ten, oznaczony numerami geodezyjnymi 190; 84/2; 84/11; 191; 84/1; 84/17; 
84/24; 192/1; 84/35,  przeznaczony jest: w części pod drogi publiczne klasy drogi dojazdowej, 
oznaczony symbolem KD, w części pod zabudowę mieszkaniową, usługi nieuciąŜliwe oraz zabudowę 
związaną z produkcją rolną, oznaczoną symbolem MU-1. 
W związku z powyŜszym Wójt Gminy Darłowo postanowił przedłoŜyć projekt uchwały w sprawie 
nadania nazw ulic na w/w drogi połoŜone w obrębie ewidencyjnym Rusko.” 

 
 
Przewodniczący Rady p. Władysław Krakowiak udzielił głosu: 
 
Przewodniczącemu Komisji Rolnictwa, Budownictwa, Gospodarki Komunalnej 
i Infrastruktury Technicznej p. JANOWI  MIKOŁAJCZAKOWI , który 
przedstawił pozytywną opinię komisji dot. projektu uchwały. 
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Przewodniczącemu  Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów i BudŜetu p. 
JANOWI FRASZKO  , który   przedstawił pozytywną opinię komisji dot. 
projektu uchwały. 
 
                                                        
W związku z brakiem   głosów w dyskusji – Przewodniczący poddał 
uchwałę pod głosowanie, w którym udział wzięło 15  radnych, głosując 
następująco: 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 
„wstrzymujących się”. 
 
Przewodniczący p. Władysław Krakowiak ogłosił, Ŝe uchwała Nr 
XXXIV/455/2010  w sprawie nadania nazw ulic w miejscowości Rusko  
została podjęta przez Radę Gminy Darłowo. ( zał. Nr 31). 
 
 
 
Ad.16. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wymagań jakie powinien 
spełniać przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na 
prowadzenie   działalności w zakresie odbierania odpadów komunalnych 
od właścicieli   nieruchomości, opróżniania zbiorników bezodpływowych i 
transportu nieczystości ciekłych na terenie Gminy Darłowo. DRUK NR 
46/2010. 
 
Wójt Gminy Darłowo p. Franciszek Kupracz przedstawił projekt uchwały wraz 
z uzasadnieniem ( zał. Nr 32). 
Uzasadnienie: 
„W związku ze zmianą Ustawy z dnia 13 września 1996 roku o utrzymaniu czystości i porządku w 
gminach, Wójt Gminy Darłowo określa w drodze uchwały i podaje do publicznej wiadomości 
wymagania, jaki powinien spełniać  przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia w zakresie 
odbioru odpadów komunalnych od właścicieli nieruchomości oraz opróŜniania zbiorników 
bezodpływowych i transportu nieczystości ciekłych.” 

  
 
Przewodniczący Rady p. Władysław Krakowiak udzielił głosu: 
 
Przewodniczącemu Komisji Rolnictwa, Budownictwa, Gospodarki Komunalnej 
i Infrastruktury Technicznej p. JANOWI  MIKOŁAJCZAKOWI , który 
przedstawił pozytywną opinię komisji dot. projektu uchwały. 
 
 
Przewodniczącemu  Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów i BudŜetu p. 
JANOWI FRASZKO  , który   przedstawił pozytywną opinię komisji dot. 
projektu uchwały. 
 
                                                        
W związku z brakiem   głosów w dyskusji – Przewodniczący poddał 
uchwałę pod głosowanie, w którym udział wzięło 15  radnych, głosując 
następująco: 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 
„wstrzymujących się”. 
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Przewodniczący p. Władysław Krakowiak ogłosił, Ŝe uchwała Nr 
XXXIV/456/2010  w sprawie określenia wymagań jakie powinien spełniać 
przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie   
działalności w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli   
nieruchomości, opróżniania zbiorników bezodpływowych i transportu 
nieczystości ciekłych na terenie Gminy Darłowo  została podjęta przez Radę 
Gminy Darłowo. ( zał. Nr 33 ). 
 
 
Ad.17. Podjęcie uchwały w sprawie wymagań, jakie powinni spełniać 
przedsiębiorcy    ubiegający się o uzyskanie zezwolenia w zakresie ochrony 
przed bezdomnymi  zwierzętami, prowadzenia schronisk dla bezdomnych 
zwierząt, a także  grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych i ich części. 
DRUK NR  47/2010. 
 
Wójt Gminy Darłowo p. Franciszek Kupracz przedstawił projekt uchwały wraz 
z uzasadnieniem ( zał. Nr 34.). 
Uzasadnienie: 
„Aktem prawnym regulującym obecnie zasady ustanawiania wymagań, jakie powinien spełniać 
przedsiębiorca ubiegający się o uzyskanie zezwolenia na prowadzenie działalności w zakresie ochrony 
przed bezdomnymi zwierzętami, prowadzenia schronisk dla bezdomnych zwierząt, a takŜe grzebowisk i 
spalarni zwłok zwierzęcych i ich części jest ustawa z dnia 13 września 1996 r. o utrzymaniu czystości i 
porządku w gminach (Dz. U. z 2005., Nr 236, poz. 2008z późn. zm.). Nowelizacja ww. ustawy nałoŜyła 
na radę gminy obowiązek określenia wymagań, jakie powinien spełniać przedsiębiorca ubiegający się o 
uzyskanie opisanego wyŜej zezwolenia w drodze uchwały – zgodnie z art. 7 ust. 3 wyŜej cytowanej 
ustawy. Wobec powyŜszego, celem ujednolicenia obowiązków przedsiębiorców, jakie muszą spełniać 
zamierzając rozpocząć działalność w zakresie ochrony  przed bezdomnymi zwierzętami, prowadzenia 
schronisk dla bezdomnych zwierząt, a takŜe grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych i ich części, 
nastąpiła konieczność podjęcia  przez Radę Gminy Darłowo uchwały regulującej powyŜszą kwestię.” 
 

 
 
Przewodniczący Rady p. Władysław Krakowiak udzielił głosu: 
 
 
Przewodniczącemu Komisji Rolnictwa, Budownictwa, Gospodarki Komunalnej 
i Infrastruktury Technicznej p. JANOWI  MIKOŁAJCZAKOWI , który 
przedstawił pozytywną opinię komisji dot. projektu uchwały. 
 
 
Przewodniczącemu  Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów i BudŜetu p. 
JANOWI FRASZKO  , który   przedstawił pozytywną opinię komisji dot. 
projektu uchwały. 
 
                                                        
W związku z brakiem głosów w dyskusji – Przewodniczący poddał 
uchwałę pod głosowanie, w którym udział wzięło 15  radnych, głosując 
następująco: 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 
„wstrzymujących się”. 
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Przewodniczący p. Władysław Krakowiak ogłosił, Ŝe uchwała Nr 
XXXIV/457/2010  w sprawie wymagań, jakie powinni spełniać 
przedsiębiorcy    ubiegający się o uzyskanie zezwolenia w zakresie ochrony 
przed bezdomnymi  zwierzętami, prowadzenia schronisk dla bezdomnych 
zwierząt, a także  grzebowisk i spalarni zwłok zwierzęcych i ich części  
została podjęta przez Radę Gminy Darłowo. ( zał. Nr 35 ). 
 
 
Ad.18. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do konkursu o 
dofinansowanie przedsięwzięć polegających na usuwaniu wyrobów 
azbestowych z terenu  Województwa Zachodniopomorskiego 
realizowanego przez Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska i 
Gospodarki Wodnej w Szczecinie. DRUK NR 48/2010. 
 
Wójt Gminy Darłowo p. Franciszek Kupracz przedstawił projekt uchwały wraz 
z uzasadnieniem ( zał. Nr 36). 
Uzasadnienie: 
„W związku z ogłoszonym przez Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w 
Szczecinie konkursem w trybie ciągłym na dofinansowanie przedsięwzięć polegających na usuwaniu 
wyrobów azbestowych z terenu województwa zachodniopomorskiego istnieje moŜliwość uzyskania 
100% dofinansowania do środków kwalifikacyjnych (demontaŜ pokrycia lub wyrobów zawierających 
azbest, transport odpadu niebezpiecznego z miejsca rozbiórki do miejsca unieszkodliwienia poprzez 
składowanie odpadu niebezpiecznego na składowisku) zarówno dla przedsięwzięć realizowanych przez 
Gminę Darłowo jak równieŜ dla osób prywatnych za pośrednictwem Gminy Darłowo.” 

 
 
Przewodniczący Rady p. Władysław Krakowiak udzielił głosu: 
 
Przewodniczącemu Komisji Rolnictwa, Budownictwa, Gospodarki Komunalnej 
i Infrastruktury Technicznej p. JANOWI  MIKOŁAJCZAKOWI , który 
przedstawił pozytywną opinię komisji dot. projektu uchwały. 
 
Przewodniczącemu  Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów i BudŜetu p. 
JANOWI FRASZKO  , który   przedstawił pozytywną opinię komisji dot. 
projektu uchwały. 
                                                        
W związku z brakiem   głosów w dyskusji – Przewodniczący poddał 
uchwałę pod głosowanie, w którym udział wzięło 15  radnych, głosując 
następująco: 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 
„wstrzymujących się”. 
 
Przewodniczący p. Władysław Krakowiak ogłosił, Ŝe uchwała Nr XXXIV 
/458/2010  w sprawie przystąpienia do konkursu o dofinansowanie 
przedsięwzięć polegających na usuwaniu wyrobów azbestowych z terenu  
Województwa Zachodniopomorskiego realizowanego przez Wojewódzki 
Fundusz Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Szczecinie  została 
podjęta przez Radę Gminy Darłowo. ( zał. Nr 37). 
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Ad.19. Podjęcie uchwały w sprawie zasad udzielania i rozmiarów obniżek 
tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, 
wychowawczych i      opiekuńczych oraz zasad zwolnienia od obowiązku 
realizacji zajęć nauczycieli,   którym powierzono stanowisko kierownicze. 
DRUK NR 49/2010. 
 
Wójt Gminy Darłowo p. Franciszek Kupracz przedstawił projekt uchwały wraz 
z uzasadnieniem ( zał. Nr 38). 
Uzasadnienie: 
„Ustawa z dnia 26 stycznia 1982 r. – Karta Nauczyciela (Dz. u. Nr 97, poz. 674 z późn. zm./ w art. 42 
ust. 7 pkt 3  zobowiązuje organ prowadzący szkoły do określenia w drodze uchwały: 
- zasad udzielania i rozmiarów obniŜek tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 
dydaktycznych, wychowawczych i opiekuńczych oraz zasad zwolnienia od obowiązku realizacji zajęć 
nauczycieli, którym powierzono stanowiska kierownicze dyrektora i wicedyrektora szkoły. 
Wprowadzone zmiany w stosunku do dotychczas obowiązującej uchwały dot. wprowadzenia 
tygodniowego wymiaru obniŜek godzin – dotychczas określona była obowiązkowa tygodniowa liczba 
godzin, którą nauczyciel winien realizować w obniŜonym tygodniowym wymiarze godzin. 
Projekt został zaopiniowany przez związki zawodowe zrzeszające nauczycieli. W związku z powyŜszym 
przedstawienie projektu uchwały pod obrady sesji Rady Gminy są zasadne.” 

 
 
Przewodniczący Rady p. Władysław Krakowiak udzielił głosu: 
 
Przewodniczącemu Komisji Oświaty i Kultury Fizycznej p. ANTONIEMU 
SZYNKOWSKIEMU, który przedstawił pozytywną opinię dot. projektu 
uchwały. 
                                                        
W związku z brakiem   głosów w dyskusji – Przewodniczący poddał 
uchwałę pod głosowanie, w którym udział wzięło 15  radnych, głosując 
następująco: 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 
„wstrzymujących się”. 
 
Przewodniczący p. Władysław Krakowiak ogłosił, Ŝe uchwała Nr 
XXXIV/459/2010  w sprawie zasad udzielania i rozmiarów obniżek 
tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dydaktycznych, 
wychowawczych i      opiekuńczych oraz zasad zwolnienia od obowiązku 
realizacji zajęć nauczycieli,   którym powierzono stanowisko kierownicze  
została podjęta przez Radę Gminy Darłowo. ( zał. Nr 39 ). 
 
 
 
                                                         
Ad.20. Podjęcie uchwały w sprawie określenia tygodniowego 
obowiązkowego wymiaru   godzin zajęć dla nauczycieli realizujących w 
ramach stosunku pracy obowiązki  określone dla stanowisk o różnym 
tygodniowym wymiarze godzin oraz   pedagogów, psychologów i doradców 
zawodowych. DRUK NR 50/2010. 
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Wójt Gminy Darłowo p. Franciszek Kupracz przedstawił projekt uchwały wraz 
z uzasadnieniem ( zał. Nr 40). 
Uzasadnienie: 
„ Ustawa z dnia 26 stycznia 1982 r. – Karta Nauczyciela (Dz. u. Nr 97, poz. 674 z późn. zm./ w art. 42 
ust. 7 pkt 3  zobowiązuje organ prowadzący szkoły do określenia w drodze uchwały: 
- tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć dla nauczycieli realizujących w ramach stosunku 
pracy obowiązki określone dla stanowisk o róŜnym tygodniowym wymiarze godzin oraz pedagogów, 
psychologów, logopedów i doradców zawodowych; 
Wprowadzone zmiany w stosunku do dotychczas obowiązującej uchwały dot. 
- ustalenia przekładowego sposobu naliczania tygodniowego pensum łączonego oraz liczby godzin 
ponadwymiarowych, 
- zwiększenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin pracy pedagoga, psychologa, logopedy i 
doradcy zawodowego z 20 na 22 godziny tygodniowo. 
Projekt został zaopiniowany przez związki zawodowe zrzeszające nauczycieli. W związku z powyŜszym 
przedstawienie projektu uchwały pod obrady Sesji Rady Gminy jest zasadne.” 

 
 
 
Przewodniczący Rady p. Władysław Krakowiak udzielił głosu: 
 
Przewodniczącemu Komisji Oświaty i Kultury Fizycznej p. ANTONIEMU 
SZYNKOWSKIEMU, który przedstawił pozytywną opinię dot. projektu 
uchwały. 
                                                        
W związku z brakiem   głosów w dyskusji – Przewodniczący poddał 
uchwałę pod głosowanie, w którym udział wzięło 15  radnych, głosując 
następująco: 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 
„wstrzymujących się”. 
 
Przewodniczący p. Władysław Krakowiak ogłosił, Ŝe uchwała Nr 
XXXIV/460/2010  w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego 
wymiaru   godzin zajęć dla nauczycieli realizujących w ramach stosunku 
pracy obowiązki  określone dla stanowisk o różnym tygodniowym 
wymiarze godzin oraz   pedagogów, psychologów i doradców zawodowych  
została podjęta przez Radę Gminy Darłowo. ( zał. Nr 41). 
 
  
21. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr XX/272/2008 Rady 
Gminy   Darłowo z dnia 28 października 2008 roku w sprawie wyznaczenia 
inkasentów   do poboru podatków i opłat na terenie Gminy Darłowo. DRUK 
NR 51/2010.  
 
Wójt Gminy Darłowo p. Franciszek Kupracz przedstawił projekt uchwały wraz 
z uzasadnieniem ( zał. Nr 42). 
Uzasadnienie: 

„W sprawie zmiany uchwały nr XX/272/2008 Rady gminy Darłowo z dnia 28 października 2008 roku 
w sprawie wyznaczenia inkasentów do poboru podatków i opłat na terenie Gminy Darłowo. 
 Zmiana uchwały Nr XX/272/2008 Rady Gminy Darłowo z dnia 28 października 2008 roku w 
sprawie wyznaczenia inkasentów do poboru podatków i opłat na terenie Gminy Darłowo, nastąpiła w 
związku ze zmianą sołtysa w sołectwie Sińczyca. 
Sołtysi, którzy są zarówno inkasentami, do poboru podatku od nieruchomości, podatku rolnego, 
podatku leśnego Gminy Darłowo, są powołani uchwałą rady gminy.” 
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Przewodniczący Rady p. Władysław Krakowiak udzielił głosu: 
 
Przewodniczącemu  Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów i BudŜetu p. 
JANOWI FRASZKO  , który   przedstawił pozytywną opinię komisji dot. 
projektu uchwały. 
 
Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej p. EMILII GAFKA, która przedstawiła 
pozytywną opinię komisji dot. projektu uchwały. 
 
                                                        
W związku z brakiem   głosów w dyskusji – Przewodniczący poddał 
uchwałę pod głosowanie, w którym udział wzięło 15  radnych, głosując 
następująco: 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 
„wstrzymujących się”. 
 
Przewodniczący p. Władysław Krakowiak ogłosił, Ŝe uchwała Nr 
XXXIV/461/2010  w sprawie uchwały Nr XX/272/2008 Rady Gminy   
Darłowo z dnia 28 października 2008 roku w sprawie wyznaczenia 
inkasentów   do poboru podatków i opłat na terenie Gminy Darłowo   
została podjęta przez Radę Gminy Darłowo. ( zał. Nr 43). 
 
 
 
W związku z chwilową nieobecnością Wójta Gminy Darłowo na sali 
posiedzeń, Rada Gminy Darłowo w głosowaniu : 15 głosów „za”, 0 
głosów „przeciw”, 0 głosów „wstrzymujących się” przesunęła punkt 22 
„Podjęcie uchwały w sprawie odwołania  Pani Krystyny Kisielewskiej ze     
 stanowiska Skarbnika Gminy . DRUK NR  52/2010”  jako punkt 27. 
 
 
Ad.22.Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Statutu Gminy Darłowo. DRUK 
NR   53/2010. 
 
Wójt Gminy Darłowo p. Franciszek Kupracz przedstawił projekt uchwały wraz 
z uzasadnieniem ( zał. Nr 44). 
Uzasadnienie: 

„Regionalna Izba Obrachunkowa w Szczecinie, przeprowadziła w okresie od 04 stycznia 2010 roku do 
31 marca 2010 roku kontrole kompleksową gospodarki finansowej Gminy Darłowo w Szczecinie za 
klata 2006-2009. W wyniku przeprowadzonych czynności Regionalna Izba Obrachunkowa w 
Szczecinie pismem z dnia 20 maja 2010 roku znak: WK-0913-940/50/K/2009 zleciła dokonanie 
zmian Statutu Gminy Darłowo poprzez wskazanie gminnych jednostek organizacyjnych. W badanym  
okresie jednostka samorządu terytorialnego wykonywała swoje zadania przy pomocy 8 jednostek 
organizacyjnych, których nie wskazano Statutem Gminy, co było niezgodne z przepisami art. 3 ust. 1 
w zw. z art. 22 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym (Dz. U. 2001 r. Nr 
142, poz. 1591 z późn. zm.).” 
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Przewodniczący Rady p. Władysław Krakowiak udzielił głosu: 
 
Przewodniczącemu  Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów i BudŜetu p. 
JANOWI FRASZKO  , który   przedstawił pozytywną opinię komisji dot. 
projektu uchwały. 
 
Przewodniczącemu Komisji Prawa, Opieki Społecznej i Zdrowia p. JANOWI 
RÓśYCKIEMU, który przedstawił pozytywną opinię dot. projektu uchwały. 
 
Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej p. EMILII GAFKA, która przedstawiła 
pozytywną opinię komisji dot. projektu uchwały. 
                                                        
W związku z brakiem   głosów w dyskusji – Przewodniczący poddał 
uchwałę pod głosowanie, w którym udział wzięło 15  radnych, głosując 
następująco: 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 
„wstrzymujących się”. 
 
Przewodniczący p. Władysław Krakowiak ogłosił, Ŝe uchwała Nr 
XXXIV/462/2010  w sprawie zmiany Statutu Gminy Darłowo  została 
podjęta przez Radę Gminy Darłowo. ( zał. Nr 45). 
 
 
Ad.23.Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia Gminy Darłowo do 
Stowarzyszenia pod nazwą „Zachodniopomorska Sieć Teleinformatyczna”. 
DRUK NR 54/2010. 
 
 
Wójt Gminy Darłowo p. Franciszek Kupracz przedstawił projekt uchwały wraz 
z uzasadnieniem ( zał. Nr ..). 
Uzasadnienie: 
Samorząd Województwa Zachodniopomorskiego wystąpił z inicjatywą wspólnej realizacji, przez 

jednostki samorządu terytorialnego z obszaru województwa zachodniopomorskiego, przedsięwzięcia 

obejmującego budowę szerokopasmowej regionalnej sieci teleinformatycznej „Zachodniopomorska Sieć 

Teleinformatyczna”. Celem strategicznym przedsięwzięcia jest zapewnienie bezpiecznego, 

powszechnego i szerokopasmowego dostępu do aplikacji i e-usług oferowanych poprzez sieć Internet 

dla jednostek administracji publicznej i mieszkańców Województwa Zachodniopomorskiego. Zgodnie z 

podjętymi dotąd ustaleniami pomiędzy zainteresowanymi jednostkami samorządu terytorialnego, w 

szczególności w ramach prac Konwentu Wójtów, Burmistrzów i Prezydentów Województwa 

Zachodniopomorskiego oraz Konwentu Starostów Województwa Zachodniopomorskiego, koniecznym 

jest podjęcie kolejnych działań zmierzających do realizacji przedsięwzięcia, takŜe w związku ze 

spodziewanym wejściem w Ŝycie ustawy z dnia 7 maja 2010 roku o wspieraniu rozwoju usług i sieci 

telekomunikacyjnych, ułatwiającej prowadzenie przedsięwzięć związanych z budową infrastruktury 
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telekomunikacyjnej oraz wspierającej rozwój regionalnych sieci szerokopasmowych. Zgodnie z 

podjętymi ustaleniami pomiędzy zainteresowanymi jednostkami samorządu terytorialnego, koniecznym 

jest powołanie Stowarzyszenia pod nazwą „Zachodniopomorska Sieć Teleinformatyczna”.Powołanie 

Stowarzyszenia pod nazwą „Zachodniopomorska Sieć Teleinformatyczna” pozwoli na wspólną realizację 

przedsięwzięcia poprzez połączenie potencjałów podmiotów uczestniczących w realizacji Projektu 

Zachodniopomorskiej Sieci Teleinformatycznej oraz innych projektów teleinformatycznych, a takŜe 

promocję idei społeczeństwa informacyjnego na obszarze Województwa Zachodniopomorskiego.W dniu 

27 listopada 2009 roku Rada Gminy  Darłowo podjęła uchwałę w sprawie zawarcia porozumienia w 

przedmiocie realizacji przedsięwzięcia - budowy Zachodniopomorskiej Sieci Teleinformatycznej dostępu 

do aplikacji i e-usług. Uchwała w sprawie przystąpienia Gminy Darłowo  do Stowarzyszenia pod nazwą 

„Zachodniopomorska Sieć Teleinformatyczna” pozwala na dalsze uczestnictwo Gminy Darłowo  w  

przedsięwzięciu.” 

„„„„    ZachodniopomorskZachodniopomorskZachodniopomorskZachodniopomorska a a a     SieSieSieSiećććć    TeleinformatycznTeleinformatycznTeleinformatycznTeleinformatycznaaaa        to konsorcjum, w skład którego wchodzi 114 gmin, 18 to konsorcjum, w skład którego wchodzi 114 gmin, 18 to konsorcjum, w skład którego wchodzi 114 gmin, 18 to konsorcjum, w skład którego wchodzi 114 gmin, 18 

powiatów, Zachodniopomorski Uniwersytet Technologiczny oraz Polpowiatów, Zachodniopomorski Uniwersytet Technologiczny oraz Polpowiatów, Zachodniopomorski Uniwersytet Technologiczny oraz Polpowiatów, Zachodniopomorski Uniwersytet Technologiczny oraz Politechnika Koszalińska. Jej ideą jest itechnika Koszalińska. Jej ideą jest itechnika Koszalińska. Jej ideą jest itechnika Koszalińska. Jej ideą jest 

połączenie siecią informatyczną wszystkich gmin i powiatów z zachodniopomorskiego. Sieć ma się opierać połączenie siecią informatyczną wszystkich gmin i powiatów z zachodniopomorskiego. Sieć ma się opierać połączenie siecią informatyczną wszystkich gmin i powiatów z zachodniopomorskiego. Sieć ma się opierać połączenie siecią informatyczną wszystkich gmin i powiatów z zachodniopomorskiego. Sieć ma się opierać 

na rozwinięciu systemu światłowodów, które mają być wsparte przez sygnał radiowy (Wi na rozwinięciu systemu światłowodów, które mają być wsparte przez sygnał radiowy (Wi na rozwinięciu systemu światłowodów, które mają być wsparte przez sygnał radiowy (Wi na rozwinięciu systemu światłowodów, które mają być wsparte przez sygnał radiowy (Wi ----    Fi i WIMAX) Fi i WIMAX) Fi i WIMAX) Fi i WIMAX) 

oraz satelitarny oraz satelitarny oraz satelitarny oraz satelitarny w niesprzyjającym, pagórkowatym terenie. Głównymi beneficjentami proponowanego w niesprzyjającym, pagórkowatym terenie. Głównymi beneficjentami proponowanego w niesprzyjającym, pagórkowatym terenie. Głównymi beneficjentami proponowanego w niesprzyjającym, pagórkowatym terenie. Głównymi beneficjentami proponowanego 

rozwiązania będą gminy, powiaty, jednostki naukowe i medyczne. Zaplanowane działania do 2015 roku to rozwiązania będą gminy, powiaty, jednostki naukowe i medyczne. Zaplanowane działania do 2015 roku to rozwiązania będą gminy, powiaty, jednostki naukowe i medyczne. Zaplanowane działania do 2015 roku to rozwiązania będą gminy, powiaty, jednostki naukowe i medyczne. Zaplanowane działania do 2015 roku to 

inwentaryzacja operatorska i użytkowników, ostateczna koncepcja sieci oraz sinwentaryzacja operatorska i użytkowników, ostateczna koncepcja sieci oraz sinwentaryzacja operatorska i użytkowników, ostateczna koncepcja sieci oraz sinwentaryzacja operatorska i użytkowników, ostateczna koncepcja sieci oraz studium wykonywalności tudium wykonywalności tudium wykonywalności tudium wykonywalności 

inwestycji . Budżet całego przedsięwzięcia na lata 2009 inwestycji . Budżet całego przedsięwzięcia na lata 2009 inwestycji . Budżet całego przedsięwzięcia na lata 2009 inwestycji . Budżet całego przedsięwzięcia na lata 2009 ----    2015 to 140 milionów zł. Przystąpienie Zarządu 2015 to 140 milionów zł. Przystąpienie Zarządu 2015 to 140 milionów zł. Przystąpienie Zarządu 2015 to 140 milionów zł. Przystąpienie Zarządu 

Województwa do stowarzyszenia ERISA ma zapewnić dostęp do środków europejskich mających wesprzeć Województwa do stowarzyszenia ERISA ma zapewnić dostęp do środków europejskich mających wesprzeć Województwa do stowarzyszenia ERISA ma zapewnić dostęp do środków europejskich mających wesprzeć Województwa do stowarzyszenia ERISA ma zapewnić dostęp do środków europejskich mających wesprzeć 

inwestycje, wsparcie będzie równinwestycje, wsparcie będzie równinwestycje, wsparcie będzie równinwestycje, wsparcie będzie również w Regionalnym Programie Operacyjnym oraz INTERREG IV.”ież w Regionalnym Programie Operacyjnym oraz INTERREG IV.”ież w Regionalnym Programie Operacyjnym oraz INTERREG IV.”ież w Regionalnym Programie Operacyjnym oraz INTERREG IV.”    
 
Przewodniczący Rady p. Władysław Krakowiak udzielił głosu: 
 
Przewodniczącemu  Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów i BudŜetu p. 
JANOWI FRASZKO  , który   przedstawił pozytywną opinię komisji dot. 
projektu uchwały. 
 
Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej p. EMILII GAFKA, która przedstawiła 
pozytywną opinię komisji dot. projektu uchwały. 
 
Przewodniczącemu Komisji Prawa, Opieki Społecznej i Zdrowia p. JANOWI 
RÓśYCKIEMU, który przedstawił pozytywną opinię dot. projektu uchwały. 
                                                        
W związku z brakiem   głosów w dyskusji – Przewodniczący poddał 
uchwałę pod głosowanie, w którym udział wzięło 15  radnych, głosując 
następująco: 15 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 0 głosów 
„wstrzymujących się”. 
 
Przewodniczący p. Władysław Krakowiak ogłosił, Ŝe uchwała Nr 
XXXIV/463/2010  w sprawie przystąpienia Gminy Darłowo do 
Stowarzyszenia pod nazwą „Zachodniopomorska Sieć Teleinformatyczna”  
została podjęta przez Radę Gminy Darłowo. ( zał. Nr 47 ). 
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Ad.24.Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Darłowo (dot. dz. nr 79/1 w Rusku). DRUK NR 55/2010. 
 
Wójt Gminy Darłowo p. Franciszek Kupracz przedstawił projekt uchwały wraz 
z uzasadnieniem ( zał. Nr 48). 
Uzasadnienie: 
„Wójt Gminy Darłowo po zapoznaniu się z wnioskiem Pana Andrei Vysotski, postanowił przedłoŜyć pod 
obrady Rady Gminy Darłowo propozycję uruchomienia procedury sprzedaŜy działki oznaczonej 
numerem geodezyjnym 79/1 o powierzchni 4,36 ha połoŜonej w obrębie ewidencyjnym Rusko, 
stanowiącej własność Gminy Darłowo, w trybie przetargu. 
W planie zagospodarowania przestrzennego  działka przeznaczona jest pod: 
- teren łąk, pastwisk, nieuŜytków bez zabudowy oznaczony symbolem RZ., 
- tereny zabudowy usług uciąŜliwych oznaczony symbolem UU, 
- drogi publiczne klasy drogi dojazdowej – oznaczonym symbolem KD 
Ponadto działka połoŜona jest w strefie II ochrony obiektów letniskowych.” 

 
Przewodniczący Rady p. Władysław Krakowiak udzielił głosu: 
 
Przewodniczącemu Komisji Rolnictwa, Budownictwa, Gospodarki Komunalnej 
i Infrastruktury Technicznej p. JANOWI  MIKOŁAJCZAKOWI , który 
przedstawił pozytywną opinię komisji dot. projektu uchwały. 
 
 
Przewodniczącemu  Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów i BudŜetu p. 
JANOWI FRASZKO  , który   przedstawił NEGATYWNĄ opinię komisji dot. 
projektu uchwały. 
                                                        
W związku z brakiem   głosów w dyskusji – Przewodniczący poddał 
uchwałę pod głosowanie, w którym udział wzięło 15  radnych, głosując 
następująco: 1 głos „za”, 11 głosów „przeciw”, 3 głosy „wstrzymujące 
się”. 
 
Przewodniczący p. Władysław Krakowiak ogłosił, Ŝe uchwała   w sprawie 
sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność Gminy Darłowo (dot. dz. nr 
79/1 w Rusku)  nie została podjęta przez Radę Gminy Darłowo.  
 
 
 
Ad.25.Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Darłowo (dot. dz. nr 120/21 w Bobolinie). DRUK NR 
56/2010. 
 
Wójt Gminy Darłowo p. Franciszek Kupracz przedstawił projekt uchwały wraz 
z uzasadnieniem ( zał. Nr 49). 
Uzasadnienie: 
„Wójt Gminy Darłowo po zapoznaniu się z wnioskiem ZHP Chorągiew Kielecka Hufiec Opatów, 
postanowił przedłoŜyć pod obrady Rady Gminy Darłowo propozycję uruchomienia procedury sprzedaŜy 
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działki oznaczonej numerem geodezyjnym 120/21 o powierzchni 0,2528 ha połoŜonej w obrębie 
ewidencyjnym Bobolin, stanowiącą własność Gminy Darłowo. 
 W planie zagospodarowania przestrzennego działka przeznaczona jest pod: 
- Drogi publiczne klasy drogi dojazdowej- oznaczony symbolem KD 
- Tereny zabudowy usług turystyki o maksymalnym w.i.z. 0,5 – oznaczonym symbolem UT-1.” 

 
 
Przewodniczący Rady p. Władysław Krakowiak udzielił głosu: 
 
Przewodniczącemu  Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów i BudŜetu p. 
JANOWI FRASZKO  , który   przedstawił NEGATYWNĄ opinię komisji dot. 
projektu uchwały. 
                                                        
W związku z brakiem   głosów w dyskusji – Przewodniczący poddał 
uchwałę pod głosowanie, w którym udział wzięło 14  radnych, głosując 
następująco: 1 głos „za”, 9 głosów „przeciw”, 4 głosy „wstrzymujące 
się”. 
Jeden radny nie brał udziału w głosowaniu. 
 
Przewodniczący p. Władysław Krakowiak ogłosił, Ŝe uchwała   w sprawie 
sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność Gminy Darłowo (dot. dz. nr 
120/21 w Bobolinie)   nie została podjęta przez Radę Gminy Darłowo.  
 
 
Ad.26.Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Darłowo (dot. dz. nr 120/1 w Dąbkach). DRUK NR 
57/2010. 
 
Wójt Gminy Darłowo p. Franciszek Kupracz przedstawił projekt uchwały wraz 
z uzasadnieniem ( zał. Nr 50). 
Uzasadnienie: 
„Wójt Gminy Darłowo po zapoznaniu się z wnioskiem Pana Bogusława Rzepeckiego, postanowił 
przedłoŜyć pod obrady Rady Gminy Darłowo propozycje uruchomienia procedury sprzedaŜy działki 
oznaczonej numerem ewidencyjnym 120/1 o powierzchni 1,6097 ha połoŜonej w obrębie 
ewidencyjnym Dąbki, stanowiącą własność Gminy Darłowo. 
- Tereny zabudowy mieszkaniowej, usług nieuciąŜliwych oraz produkcji rolnej o maksymalnym w.i.z. 
0,75 – oznaczony symbolem ZL. 
Ponadto działka połoŜona jest w polderze, strefie I ochrony obiektów letniskowych, pasie ochronnym 
brzegu morskiego, zgodnie z uchwałą Nr XII/143/2007 w sprawie ustanowienia Statutu Uzdrowiska 
Dąbki działki mieszczą się w granicach strefy uzdrowiskowej „A” Uzdrowiska Dąbki.” 

 
Przewodniczący Rady p. Władysław Krakowiak udzielił głosu: 
 
Przewodniczącemu  Komisji Gospodarki Gminnej, Finansów i BudŜetu p. 
JANOWI FRASZKO  , który   przedstawił NEGATYWNĄ opinię komisji dot. 
projektu uchwały. 
 
                                                        
W związku z brakiem   głosów w dyskusji – Przewodniczący poddał 
uchwałę pod głosowanie, w którym udział wzięło 15  radnych, głosując 
następująco: 2 głosy „za”, 10 głosów „przeciw”, 3 głosy „wstrzymujące 
się”. 
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Przewodniczący p. Władysław Krakowiak ogłosił, Ŝe uchwała   w sprawie 
sprzedaży nieruchomości stanowiącej własność Gminy Darłowo (dot. dz. nr 
120/1 w Dąbkach)    nie  została podjęta przez Radę Gminy Darłowo.  
 
 
 
Ad.27. Podjęcie uchwały w sprawie odwołania  Pani Krystyny Kisielewskiej     
             ze  stanowiska Skarbnika Gminy . DRUK NR  52/2010 
 
Wójt Gminy Darłowo p. Franciszek Kupracz przedstawił projekt uchwały wraz 
z uzasadnieniem ( zał. Nr 51). 
Uzasadnienie: 
„Pani Krystyna Kisielewska – Skarbnik Gminy Darłowo w dniu 14 czerwca 2010 
roku złoŜyła pisemną rezygnację z zajmowanego stanowiska w związku z zamiarem 
przejścia na emeryturę”. 
 
*Pan Franciszek Kupracz – Wójt Gminy Darłowo: powiedział są  róŜne chwile 
w Ŝyciu człowieka. JeŜeli droga jest dobra, to dobrze Ŝeby trwała w 
nieskończoność. Projekt uchwały przedstawiony wyŜej został złoŜony dla 
formalności. Współpraca z Panią Krystyną Kisielewską będzie kontynuowana 
w dalszym ciągu. Pracowało się nam bardzo dobrze. Pani Skarbnik nauczyła 
wiele osób jak naleŜy pracować. Jest to bardzo dobry, ceniony i doświadczony 
fachowiec w dziedzinie finansów publicznych. Wójt poŜyczył Pani Krystynie 
Kisielewskiej przede wszystkim zdrowia i przeprosił za te częste zmiany w 
paragrafach, ale było to robione dla dobra gminy. 
 
*Pani Krystyna Kisielewska: w sierpniu kończy 40 lat pracy. UwaŜa, Ŝe się 
juŜ napracowała. Trzeba zrobić miejsce dla innych, młodszych pracowników. 
Przepisy w finansach zmieniają się jak w kalejdoskopie. Wprowadzono  audyt  
i kontrolę zarządczą. JeŜeli będą takie okoliczności i taka potrzeba, to na 
pewno pomoŜe skorzystać z wiedzy i doświadczenia, które posiada. 
Zwracając się do radnych Pani Krystyna Kisielewska poprosiła o podjęcie tej 
uchwały, poniewaŜ przychodzi w Ŝyciu taki czas, Ŝe trzeba odejść na 
emeryturę. 
 
*Pan Władysław Krakowiak - Przewodniczący Rady Gminy Darłowo: wręczył 
Pani Skarbnik kwiaty i list gratulacyjny:  
  
                               ”Pani Krystyna Kisielewska 
           W imieniu Rady Gminy Darłowo składam Pani serdeczne podziękowanie za 
długoletnią, sumienną i pełną poświęcenia pracę na rzecz rozwoju naszej małej ojczyzny, 
jaką jest Gmina Darłowo. 
           Obowiązki wynikające z pełnienia zaszczytnej, ale jednocześnie bardzo 
odpowiedzialnej funkcji Skarbnika Gminy Darłowo w latach 1992-2010 wypełniała Pani z 
wielkim zaangażowaniem, rzetelnością oraz niespotykaną pracowitością. 
         Dziękując za wzorową współpracę z radnymi gminy pięciu kadencji, życzę Pani 
przede wszystkim zdrowia, pomyślności, dużo ciepła rodzinnego i szczęścia.” 
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W związku z brakiem dalszych  głosów w dyskusji – Przewodniczący 
poddał uchwałę pod głosowanie, w którym udział wzięło 15  radnych, 
głosując następująco: 9 głosów „za”, 1 głos „przeciw”, 5 głosów 
„wstrzymujących się”. 
 
 
Przewodniczący p. Władysław Krakowiak ogłosił, Ŝe uchwała Nr 
XXXIV/464/2010   w sprawie odwołania  Pani Krystyny Kisielewskiej  ze  
stanowiska Skarbnika Gminy   została podjęta przez Radę Gminy Darłowo 
(zał. Nr 52).  
 
 
Ad. 28.Wolne wnioski i zapytania. 
 
Wniosków nie złożono. 
 
 

Ad. 29. Zakończenie sesji.                                        
 
Wobec wyczerpania porządku obrad – Przewodniczący Rady Gminy 
Darłowo p. Władysław Krakowiak zamknął obrady XXXIV sesji Rady 
Gminy Darłowo o godzinie 14  dnia 7 lipca  2010 roku. 
    
Sekretarz obrad: 
 
Jan Fraszko 
                                                  Przewodniczący Rady Gminy 
                                                Darłowo Władysław Krakowiak 
Protokołowała: 
ElŜbieta Koralewska-Winiarek 
Kierownik Biura Rady  

 


